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سـرمقـاله

عــصــر   
جوان

ماهنامه

جایگاه ویژه شهرستان ری با 
۳۰۰۰ شهید  در برگزاری کنگره 

شهدای استان تهران

آقای رئیس جمهور مردم مخالف تجزیه شهرستان ری هستند

حـریم ملک 
نــباید  ری 
یـک سانتی متر 
شود جابجا  هم 

مهدی باب الحوائجی فرماندار ویژه شهرستان ری گفت: یکی از 
برنامه های شاخص کنگره ۱۲۰۰۰ شهید استان تهران، برگزاری 
اجلاسیه های شهدای اقشار مختلف در شهرستان ها می باشد 
که بر همین اساس اجلاسیه شهدای قشر هنرمندان باحضور ۹۰ 
خانواده معزز شــهید از سراسر استان به میزبانی شهرستان ری 

برگزار می گردد.
فرماندار ویژه شهرســتان ری  گفت:  قبله تهــران با دارا بودن 
نزدیــک به ۳۰۰۰ شــهید والامقام یا به عبارتــی یک چهارم از 
شهدای استان از جایگاه ویژه ای در برپایی کنگره ۱۲۰۰۰ شهید 

استان تهران برخوردار می باشد.

وقتــی نام ری به میان می آید تصویرهــای متعددی در اذهان مردم نقش 
می بندد برای بســیاری از مردم تصویری از  گنبد ســید الکریم عبدالعظیم 
الحســنی )ع( خودنمایی می کند به طوری که مقــام معظم رهبری نیز به 
واســطه حضور این ســید بزرگوار نام ری را قبله تهران نام گذاری نمودند. 
برای بعضی ها نام ری با قهرمانان المپیکی و ورزشــی  شناخته شده است و 
برای بعضی دیگر وجود بزرگ ترین شهرک صنعتی خاورمیانه و کلی شهرک 
صنفی و کلی انبارهای اســتراتژیک تهران تداعی اقتصاد موثر ری در کشور 
را دارد و برای بســیاری از مردم ری یعنی هویت باستانی بیش از هفت هزار 
ساله همراه با بســیاری از بناهای تاریخی تعریف شده است و بعضی ها هم 
ری را با نام کمربند سبز استان تهران و مهم ترین راه های مواصلاتی کشور 

می شناسند. 
شهرســتان ری امروز با داشتن شش شــهر و پنج بخش و کلی پتانسیل 
بدون شــک یکی از مهم ترین شهرستان های کل کشور محسوب می شود و 
 برای همین است عده ای نا اهل چشم طمع به منابع و منافع ری دوخته اند، 
شهرســتانی که از ابتدای انقلاب تا به حال بر خلاف تمام تاکیدات رهبری 

کلــی به آن اجحاف و ظلم شده اســت حال در این روزهــا با مطرح کردن 
استان های شرقی و غربی قرار است عده ای برای گندگی خود با تمام قوایی 
که دارند دست به تجزیه این شهرستان مهم و کلیدی بزنند و تمام منابع آن 

را به تاراج ببرند. 
اینکه همه بزرگان و نخبگان ری تا به امروز پای کار آمدند نشــان دهنده 
تعصب مردم به این نام بلند آوازه اســت از چهره های سیاسی و اقتصادی پای 
ری و عدم تجزیه آن ایســتادند تا چهره های ورزشی، اجتماعی و فرهنگی و 
حتی اقتصادی راضی نیســتند تا ذره ای از شهرســتان ری به جاهای دیگر 

پیوست شود. 
البته بسیاری از دولتی ها در اظهارات متعدد گفته اند چنین طرحی از اساس 
مورد تکذیب آنهاست اما واقعا هیچ اعتمادی به سخنان این بزرگواران نیست 
و مردم از این می ترسند همان طوری که صبح از خواب بیدار شدند و بنزین 
گران شد تکه هایی از ری را به استان های دیگر بدهند البته که در این بین 
نمایندگان دوره دوازدهم مجلس در راستای این امر و خواسته طبیعی مردم 
با علمداری سید علی یزدیخواه پای عدم این تجزیه طلبی ایستادند، اما آن 

تغییر در محدوده جغرافیایی ری باعث ریزش سرمایه های 
مردم خواهد شد/ مخالفت خود را به وزیر کشور اعلام کردیم

 ســید علی یزدیخواه نماینده مردم تهران، ری، شمیرانات و اسلامشهر در مجلس شورای اسلامی 
با تاکید بر اینکه مخالف هر گونه تغییر در محدوده جغرافیایی ری هستیم، گفت: نامه ای با امضای 
۱۱ تن از نمایندگان تهران تنظیم و خدمت وزیر کشور ارسال شد و اعلام کردیم که مخالف هر گونه 

جابجایی در محدوده های جغرافیایی ری هستیم. 
شایعه شده است که در این تقسیمات کشوری و طرح تشکیل تهران غربی و شرقی که در دست 
مطالعه و بررسی است، ممکن است بخش هایی از شهرستان ری را جدا کنند که این موضوع از نظر 

ما بسیار تصمیم نابجایی است و باعث کاهش و ریزش دارایی ها و سرمایه های مردم خواهد شد. 
مردم شهرستان ری در کلیه بخش ها، هیچ کدام موافق جدایی ری از تهران و الحاق آن به تهران 
شرقی و یا غربی نیستند ما هم تا کنون ۴ بار به مسئولین دولت و معاونت پارلمانی رئیس جمهور 
نامه نوشتیم و ضمن اعتراض به این تصمیم، درخواست کردیم که مفاد دقیق این مطالعات و پژوهش 
ها را در اختیار ما قرار دهند که مطمئن شویم در این تغییراتی که مد نظر است، هیچ گونه دست 
اندازی به محدوده جغرافیایی شهرستان ری از شمال تا جنوب و مرکزی و۵ شهرستان های آن وارد 
نخواهد شد.  نمایندگانی که در تهران رای می آورند، در موضوع تقسیم استان های غربی و شرقی 

تهران، باید تمام قد از محدوده فعلی شهرستان ری دفاع کنند.
در مجلس دوازدهم، اجازه نخواهیم داد حتی یک ســانتی متر از محدوده شهرستان ری کم شود. 

ادامه صفحه 2همه ی بخش های شهرستان ری، می بایست یکپارچه باقی بماند.

ادامه صفحه 2

   اعلام نظر صریح و قاطع 

سید علی یزدیخواه
 در خصوص تقسیمات کشوری 

محمدحسین عباسی
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فرماندار ویژه شهرستان ری: 

راه اندازی مرکز جامع غربالگری برای ساماندهی اتباع در شهرستان ری
 فرماندار ویژه شهرستان ری گفت: یکی 
از اولویت های اصلی مدیریت در شهرستان 
ری در ســال ۱۴۰۳ موضوع ساماندهی و 
هماهنگی امور مربوط به اتباع و مهاجرین 
خارجی و نیز مقابله با ورود و حضور اتباع 
غیرمجاز در سطح شهرها و روستاهای تابعه 

شهرستان می باشد.
اولین نشست کمیسیون هماهنگی امور 
اتباع و مهاجرین خارجی شهرســتان ری 
به ریاســت مهدی بــاب الحوائجی معاون 
اســتاندار تهران و فرماندار ویژه شهرستان 
ری در محل سالن جلسات شهدای مدافع 
حرم ســاختمان فرمانداری برگزار شــد. 
فرماندار ویژه شهرستان ری در ابتدای این 
نشست با اشاره به اهمیت بالای کمیسیون 
ساماندهی اتباع گفت: یکی از اولویت های 
اصلی مدیریت در شهرســتان ری در سال 
۱۴۰۳ موضوع ساماندهی و هماهنگی امور 
مربوط بــه اتباع و مهاجرین خارجی و نیز 
مقابله بــا ورود و حضور اتباع غیرمجاز در 
سطح شهرها و روستاهای تابعه شهرستان 
می باشد که این امر نیازمند حضور جدی و 
تلاش مضاعف کلیه ادارات و دستگاه های 
متولی امر در ذیل مصوبات این کمیسیون 
و شــورای تأمین شهرستان می باشد. وی 
افــزود: یکی  از نیازهای اصلــی ما در این 

باب راه اندازی هرچه سریعتر مرکز جامع 
غربالگری اتباع خارجی می باشــد که در 
بســیاری از موارد مرتبط کاربرد داشته و 
بســیار کمک کننده می باشد. همچنین 
در تمامی جلســات کمیسیون میبایست 
قوانین مرتبط، شــرح وظایف و بخشنامه 
های مربوطه با موضوع اتباع قرائت شــده 
و رؤســای ادارات و دســتگاه هــای عضو 
نسبت به شرح اقدامات خود اقدام نمایند 
تا بتوانیم نقاط قــوت و ضعف مجموعه را 
الحوائجی ادامه داد:  باب  نماییم.  شناسایی 
یکی از تأکیدات مهم تشکیل منظم و هر 
۱۵ روز یکبار جلسات کمیته های فرعی در 
۵ بخش تابعه شهرستان می باشد. جلسات 
در بخش ها تشکیل و موضوعات مرتبط با 
اتباع بصورت تخصصی و با شــرایط همان 
منطقه مطرح و پس از بررســی و تحلیل 
در کمیتــه ها مهمترین موارد جهت طرح 
در جلسه کمیسیون شهرستانی ارسال تا 
در مــورد آنها تصمیم گیری شــود. بدین 
شکل به سمت برخورد تخصصی با موضوع 
پیــش خواهیم رفــت. وی ادامــه داد: در 
زمینه برخورد با اتباع غیرمجاز ما نیازمند 
یک تفکر جهادی و دلســوزانه و احساس 
تعهد در تمامی مســئولین و متولیان امر 
می باشــیم. یکی از اقدامات خوبی که در 

شهرستان ری انجام شده است راه اندازی 
مرکز تخصصی غربالگری اتباع و مهاجرین 
خارجی طی روزهای آتی می باشد. انشاالله 
با شــروع به کار مرکز و استقرار و شروع به 
فعالیت ســامانه سراسری صیام می توانیم 
بصورت دقیق و مســتند به اطلاعات مورد 
نیاز مانند وضعیت اخذ مجوزهای قانونی، 
محل زندگی، شــغل و دیگر مــوارد مورد 
نیاز دسترسی داشته باشیم. فرماندار ویژه 

شهرســتان ری در پایان افزود: انشاالله با 
افتتاح مرکز جامع غربالگری و اطلاع رسانی 
مناسب در این خصوص پس از این موضوع 
ساماندهی و هماهنگی امور مرتبط با اتباع 
و مهاجرین خارجی بصورت کاملا تخصصی 
و مســتند پیش خواهد رفــت و بویژه در 
موضوع شناســایی اتباع غیرمجاز و اعمال 
برخوردهای قانونی می توانیم به آمار قابل 

قبولی دست یابیم.

شهرستان ری با ۳۰۰۰ شهید گلگون کفن جایگاه ویژه ای 
در برگزاری کنگره شهدای استان تهران دارد

مهدی باب الحوائجی فرماندار ویژه شهرســتان ری گفت: یکی از برنامه های شاخص کنگره 1۲000 شهید استان تهران، برگزای اجلاسیه های شهدای 
اقشــار مختلف در شهرستان ها می باشد که بر همین اساس اجلاسیه شهدای قشــر هنرمندان باحضور 90 خانواده معزز شهید از سراسر استان به 

میزبانی شهرستان ری برگزار می گردد.

فرماندار ویژه شهرستان ری: 

در ابتدای این نشســت کــه باحضور 
شیخ محمدی سرپرست معاونت سیاسی 
قنبری  فرمانداری، ســرهنگ  اجتماعی 
فرمانده ناحیه مقاومت حضرت عبدالعظیم 
»ع«، نصرالله رئیس بنیاد شــهید و امور 
ایثارگران شهرستان ری و سایر مسئولین 
برگزار شــد، فرماندار ویژه شهرستان ری 
در سخنانی از کلیه مسئولین شهرستان 
به جهت مشارکت در امر پیشبرد برنامه 
های تدوین شــده برای برگزاری هرچه 
باشکوه تر کنگره شــهدای استان تهران 

تقدیر کرد.
بــاب الحوائجــی ادامــه داد: از مهمترین 
موضوعاتی که باید به آن توجه ویژه ای شود 
بحث فضاسازی شــهرها و روستاها و مکان 
های عمومی می باشــد که تاکنون اقدامات 
خوبی در ســطح شهرســتان انجام شده و 

ســایر اقدامات نیز درحال تکمیل می باشد. 
همچنین یکی دیگر از برنامه های پیش بینی 
شده برگزاری پویش کتابخوانی میباشد که 
این برنامه نیز با چاپ و توزیع کتاب منتخب 

به زودی آغاز خواهد شد.
رئیس کنگره شهدای شهرستان ری اضافه 
کــرد: همانگونه که قبلا نیز گفته شــد در 
برگزاری کنگره میبایســت از ظرفیت کلیه 
گــروه ها و مجموعه های مختلف به بهترین 
نحو ممکن استفاده نماییم. پایگاه های بسیج، 
اصنــاف و بازاریان، فرهنگیــان و مجموعه 
آمــوزش و پروش، نیــروی انتظامی، جامعه 
کارگری و کارمندی، شهرداری ها و دهیاری 
ها از جمله محل ها و اداراتی است که میتوان 

از ظرفیت آنها استفاده کرد.
فرماندار ویژه شهرستان ری در پایان افزود: 

قبله تهــران با دارا بــودن نزدیک به ۳۰۰۰ 
شــهید والامقام یا به عبارتی یک چهارم از 
شهدای اســتان از جایگاه ویژه ای در برپایی 
کنگره ۱۲۰۰۰ شهید استان تهران برخوردار 

می باشــد که این امر ســبب اعطای مجوز 
برگزاری کنگره شــهدای شهرستان ری در 
سال آینده و اضافه شدن برگ زرینی دیگر به 

تابلوی افتخارات قبله تهران گردد.

طوری که به گوش ما رسیده اســت دولتی های لجــوج در این طرح گفته اند برای تغییر 
مرزهای کشــوری نیازی به مصوبه مجلس ندارند و کار خودشان را می کنند اما آنچه که 
پیام مردم شــریف  شهرستان ری به صورت واحد و یک صدا است عدم جدا پذیری حتی 
یک سانتی متر از حریم شهرستان ری و پیوست آن به استان یا شهرستان دیگر است و 
می طلبد که تمام دستگاه های دولتی، حاکمیتی، امنیتی این پیام  را به بالادستی های خود 
برسانند و در انتها این مقاله روی صحبتم به رئیس جمهور مردمی کشور جناب اقای دکتر 
رئیسی است. آقای رئیس جمهور مردم شهرستان ری در انتخابات نشان دادند که حامی 

شما هستند و  بیشترین رای را در استان تهران شما در شهرستان ری داشته اید لذا انتظار 
مردم از شما این است که تمام قوای دولت را در مبحث استان تهران متمرکز  شهرستان 
ری کنید تا مشــکلات عدیده ای که به واســطه تهران بر سر مردم ری آوار شده است را 
کم کنید نه اینکه معاونین شما به دنبال تکه پاره کردن شهرستان ری در دوران ریاست 
جمهوری شما باشند. شهرســتان ری را دریابید که به قول جواد فدایی مسئول قرارگاه 
آتش به اختیار شهرســتان ری تجزیه ری برابر با به مخاطره انداختن امنیت تهران است 
چرا که همیشه این ری بوده است که در مواقع خطر به پای نظام و انقلاب ایستاده است.

ادامـه سرمقـاله
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مهدی باب الحوائجی در حاشــیه این مراســم گفت: شــوراهای 
اسلامی شهر و روســتا همواره باید از اختیارات قانونی خود به نفع 
مردم استفاده نمایند. شوراها در برنامه های اجرایی دخالتی ندارند 
اما در نظارت بر این برنامه ها میبایست کاملا نظارت نمایند. اعضای 
شوراهای اســلامی میبایست به اندازه بر قانون، اختیارات و وظایف 
خود مسلط باشند که بتوانند بر عملکرد دهیاران و شهرداران بویژه 
در حوزه اجرای پروژه های عمرانی به بهترین شــکل ممکن نظارت 

نمایند.
او گفت: شوراهای اسلامی ظرفیت و پتانسیل بسیار خوبی هستند 
که می توانند در اســتقلال، آزادی و کســب دستاوردهای سیاسی، 
اقتصادی و عمرانی مؤثر باشــند و وظایف قانونی شوراهای اسلامی 
بسیار مهم و اختیارات نیز بسیار زیاد است که میتواند نقش مهمی 

در توســعه، عمران و پیشرفت شهرها و روستاها ایفا نماید.

یوسف عصمتی رئیس شورای شهر قیامدشت  
تصمیم گیران در خصوص الحاق قیامدشت به 
استان تهران شرقی به خواست مردم قیامدشت توجه 

ویژه کنند . 
عموم مردم قیامدشــت راضی به این جدا شــدن 
نیستند و مسئولان شــهر قیامدشت هم بهتر است 
موضع خودشــان را اعلام کنند و انتظار داریم اتحاد 
و همدلی بین مســئولان شهرستان ری وجود داشته 

باشد.

حجت الاســلام و المسلمین سید مهدی موسوی 
رییس کمیسیون اجتماعی شورای شهر

شنیده ها حاکی از تشکیل استان شرقی به مرکزیت 
ورامین و البته جدا شدن بخش های مهمی از حوزه 
شهرستان ری از جمله قیامدشت و ....در حال انجام 
میباشد که در صورت تحقق این امر شاهد تجزیه ی 
شهرســتان ری  خواهیم بود و این کار ناملایماتی را 

در این بخش ها به همراه خواهد داشت. 
ما به عنوان نماینده مردم، عدم رضایت کامل خود 
را نسبت به اجرای این اقدام بدون فکر اعلام میداریم 
و تــا توقف کامل ایــن طرح همــراه و همگام کلیه 
مسئولین و مردم شریف شهرستان ری خواهیم بود .

حســین ســبحانی عضو شــورای اسلامی 
شهرستان ری و شهر قیامدشت

از آغاز ســال جدید زمزمه های جدیدی  
مبنی بر شــکل گیری دو استان در تهران 
آغاز گردیده اســت که ایجاد استان جدید 
در تهران به ســال های پیشین برمی گردد 
که به دلایل مختلف اجرایی نگردید؛ حال 
که ایــن موضوع جدیت پیدا کرده اســت 
نادیده گرفتن شهرستان ری که قبله تهران 
میباشد و شــهر ها و بخش های متعددی 
رادر خود جای داده توسط دولتمردان جای 

تعجب دارد. 
بعنوان نماینده مردم شریف شهر قیامدشت در شورای اسلامی شهر و شهرستان 
ری از مســئولین محترم بویژه نمایندگان تهران، ری، شــمیرانات، اسلامشــهر و 
پردیس در مجلس شــورای اسلامی تقاضا دارم سریعا به این موضوع ورود کرده و 

مراتب اعتراض موکلان خود را به گوش دولت مردان برسانند.
متاسفانه  شواهد بیانگر نفوذ برخی از دولت مردان جهت اعلام و خوش خدمتی 
به زادگاه خود میباشد که این موضوع بر خلاف شعار عدالتخواهی و مردمی بودن 

دولت سیزدهم میباشد 
شایسته است دولتمردان عصر ارتباطات، حداقل همچون سران دوره های تاریخی 
ایران به کسوت پایتختی ری احترام گذارند و  استانی با مرکزیت ری با حفظ وضع 

موجود جغرافیایی شهرستان و الحاق شهرستان های مجاور در آن را رقم  زنند.

واکنش اعضای شورای اسلامی شهر قیامدشت به خبر تجزیه ری       

تجلیل معاون استاندار تهران از تلاش های 

اعضای شورای اسلامی شهر قیامدشت

برگزاری مراسم تجلیل از معلمین شهر قیامدشت با حضور شهردار و اعضای شورا به روایت دوربین
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آئین تجلیل از فرهنگیان بخش کهریزک در ایوان ری برگزار شد

مراســم تجلیــل از اعضــای شــورای بخــش کهریــزک برگزار شــد

بخشدار کهریزک:وجود جامعه ای سالم در گروی اشاعه فرهنگ ورزش است

حسین گراوند بخشدار کهریزک گفت :ورزش یکي از اساسي ترین راههاي رسیدن به 
جامعه اي سالم و پویا است.

  حســین گراوند بخشــدار کهریزک در آیین کلنگ زنی خانه کشــتی و ورزش های رزمی با اشاره 
به سیاســت های  دولت در خصوص توسعه شور و نشاط اجتماعی گفت: موتور پیشران این سیاست 
اشاعه فرهنگ ورزش است و از زمانی بنده در این مسئولیت قرار گرفتم برای این مهم تلاش کردم و 
در این راستا جلساتی با شهردار  کهریزک و رییس اداره تربیت بدنی مواردی را برنامه ریزی کردیم.
وی در ادامه به پرمخاطب بودن دو ورزش فوتبال و کشــتی اشــاره کرد و افزود : در مورد فوتبال 
هیئت های امنا و مدیره آن تشکیل شده و اکنون پر قدرت فعالیت میکند و درمورد کشتی هم انشاله 

با افتتاح این مجموعه مســائل مربوط به آن حل خواهد شد .
گراوند همچنین گفت: یکی از مســائلی که خود نیز مشــاهده کردم منتقل شدن مالکیت و درآمد 
اماکن ورزشی به اداره کل تربیت بدنی استان تهران بود که باعث می شد اداره تربیت بدنی کهریزک 

بودجه ای در اختیار نداشته باشد.
 وی در پایــان گفت: باید بدانیم که اگر در کنار تربیت بدنی نباشــیم فضای مناســبی برای تفریح 
سالم جوانان وجود نخواهد داشت به هر صورت بخش کهریزک علی رغم نیازمندی جوانان مستعدی 

به خصوص در کشتی دارد .
در پایان از مسئولین عزیز می خواهم در خصوص  مسئله مالکیت و درآمد اماکن ورزشی کهریزک 

پیگیری های لازم را انجام داده تا این مهم به ســرانجام رسد.

 آئین بزرگداشت معلمان و فرهنگیان بخش کهریزک باحضور مدیران ارشد شهرستان ری، 
بخش کهریزک و جمعی از معلمان در سالن اجتماعات ایوان ری برگزار شد.

مهدی باب الحوائجی فرماندار ویژه شهرستان ری در این مراسم در سخنانی ضمن تبریک 
هفته معلم به تمامی خانواده بزرگ فرهنگیان شهرستان ری گفت: حقیقتاً معلمین پیغمبران 
عشق اند و صفت فرهیخته شایسته معلمین بزرگواری همانند شما عزیزان است. پدران و 
مادران معنوی جامعه شــما معلمین بوده و بنده با عشق و ارادت سر تعظیم در برابر شما 

خواهران و برادران گرامی فرود آورده و به مقام و جایگاه بلند شما ادای احترام می نمایم.
حسین گراوند بخشدار کهریزک در حاشیه این مراسم گفت: در بیانیه گام دوم، محور اصلی 
جوانان هستند و مقام معظم رهبری مهمترین شرط تحقق این بیانیه را توجه به جوانان و 
سپردن مسئولیت به جوانان قلمداد و جوانان را پیاده کننده اصلی بیانیه گام دوم می دانند 
همانند جوانانی که انقلاب را همراهی کرده و در دفاع مقدس دشمن را به شکست کشاندند.

او افزود: کسانی که جوانان را تربیت می کنند فرهنگیان و معلمین هستند و لذا آینده این 
کشور توسط این قشر فرهنگی ساخته خواهد شد.

بخشدار کهریزک گفت: در راستای قدرشناسی از معلمین برای اولین بار در بخش کهریزک 
از تمامی فرهنگیان عزیز دعوت به عمل آمد و از معلمان نمونه تقدیر و تشکر شد.

علی اصفهانی رئیس اداره آموزش و پرورش بخش کهریزک گفت: خدا را شاکریم که برای 
نخستین بار در منطقه کهریزک توانستیم از تمامی همکاران و معلمان به تعداد ۱۲۰۰ نفر 
که در شهرهای باقرشهر و کهریزک و روستاهای تابعه مشغول به آموزش هستند تجلیل به 

عمل بیاوریم.
او افزود: این برنامه به همت بخشداری کهریزک، شهرداران باقرشهر و کهریزک برگزار شد 
و انشالله بتوانیم خدمتگزاران خوبی برای نسل آینده مملکت باشیم و دانش آموزانی در طراز 

جمهوری اسلامی تحویل جامعه بدهیم.

به مناســبت روز ملی شــورا ها مدیران ارشد 
بخش کهریزک با حضور در ســاختمان شورای 
بخش از محمد معینی رئیس و اعضای شورای 

اسلامی بخش کهریزک تجلیل بعمل آوردند.
در این دیدار مســئولان،  شــوراهای اسلامی 
را تبلــور مردم ســالاری دینــی در حاکمیت 
جمهوری اســلامی ایران دانسته و تشکیل این 
نهاد ارزشــمند مردمی را از دســت آورد های 
مهم انقلاب نام بردند که این نشــانه های بارز 
مشارکت مردمی در مدیریت و توسعه شهرها و 

روستا ها می باشد.
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تبدیل بـاقـرشهـر به کـارگاه عمـرانی
خیز بلند عمـرانی شهرداری بـاقـرشهـر

مرتضی همتی شهردار باقرشهر با بیان اینکه در سال 
داشته  ارزشمندی  گذشته شهرداری دســتاوردهای 
اســت، گفت: از جمله دستاوردهای شهرداری ارتقا و 
تحقق بودجه 7۵۰ میلیــاردی ، تصویب طرح جامع 
شــهر، خیز بلند عمرانی شــهرداری و بسط و توسعه 
ورزش شهر است که به همت تمامی عوامل و نیروهای 
خدوم این مجموعه حاصل شــده و در تلاش هستیم 

که در سال ۱۴۰۳ نیز در همین مسیر گام برداریم.
همتی با تأکید بر اینکه اقتدار شهرداری در خدمت 
بی منت و صادقانه به مردم است، تصریح کرد: در سال 
۱۴۰۳ باید امور مردم تسهیل شود که با برگزاری میز 
خدمت می توان در این زمینه اقدامات شایسته ای را 

به مردم ارائه کرد.
مرتضی همتی شهردار باقرشهر با اشاره به اجرای خیز 
بلند عمرانی در شهر باقرشهر اظهار داشت: شهرداری 
باقرشهر در خیز بلند عمرانی در حدود ۲۵۰۰ میلیارد 
ریال پروژه عمرانی تعریــف کرده که بخش از آن در 
روزهای پایان ســال کلید خورد و بر اساس تمهیدات 
اندیشیده شده بخش دیگری از پروژه های عمرانی در 

روزهای آینده اجرایی خواهد شد.
مرتضی همتی شهردار باقرشهر در تشریح اقدامات 
و برنامه های توسعه ای در شهر سنگ اظهار داشت: بر 
اساس وعده شــهرداری در اجرای خیز بلند عمرانی، 
پروژه بهسازی خیابان اصلی شهر سنگ در دستور کار 

واحد عمران شهرداری باقرشهر قرار گرفت. 
وی افزود: خیابان اصلی شهر سنگ به واسطه استقرار 
کارخانه هــای متعدد در این محــدوده با بار ترافیکی 
ســنگینی مواجه است و کارکنان کارخانه های زیادی 
از این مسیر تردد می کنند لذا در جهت بهسازی این 

معبر جلساتی با هیئت مدیره شهرسنگ برگزار شد. 
 همتی تصریح  کرد: هم زمان با بهســازی خیابان و 
بازتعریف شهرسنگ، پروژه آبرسانی به شهر سنگ نیز 
که ســال ها معطل مانده بود با همکار اداره آبفا کلید 
خورد و در حال حاضر حفاری لوله گذاری آب در حال 
اجراست و شهرداری با ۴۰۰ میلیارد ریال اعتبار برنامه 

بازسازی خیابان را اجرایی خواهد کرد. 
مرتضی همتی شهردار باقرشهر در خصوص اجرای 
پروژه بهسازی بلوار سفیر امید )جاده نیروگاه( اظهار 
داشت: پروژه بهســازی بلوار سفیر امید به علت بروز 

مشکلات متعدد برای شهروندان و خودروهای عبوری 
از ایــن محور، پس از ۵۰ ســال  در راســتای ارتقای 
خدمات شــهری و افزایش رضایتمنــدی مردم کلید 

خورد. 
وی با تأکیــد بر اینکه تجهیز کارگاه پیمانکار پروژه 
ســفیر امید انجام شــد، افزود: این پروژه دارای ۲ فاز 
بود که فاز نخست آن با هدف اجرای تراش آسفالت و 
روکش آسفالت از صبح ۲8اسفندماه آغاز شد و تلاش 
شــد از آنجا که محور پرتردد و مورد نیاز شهروندان 

است، در کوتاه ترین زمان ممکن اجرایی شود. 
شهردار باقرشهر از اختصاص 6۰ میلیارد ریال اعتبار 
جهت تأمین روشــنایی در خیز بلند عمرانی خبر داد 
و گفت: تأمین روشــنایی معابر تاریک شــهر یکی از 
وظایف ذاتی اداره برق اســت و در قانون جزو تکالیف 
شــهرداری نیست، اما در مدیریت شــهری نمیوانیم 
نسبت به مشــکلات و نیازهای مردم بی تفاوت باشیم 
لذا بر اســاس این سیاست و با توجه به کسب درآمد 
شهرداری باقرشهر پروژه ای در راستای روشنایی معابر 

شهر و بهسازی معابر در دستور کار قرار گرفت.
مرتضی همتی شهردار باقرشــهر با تأکید بر اینکه 
شهرســنگ یکی از قطب های صنعتی اســتان تهران 
اســت اظهار داشــت: در پی نیاز سنجی های صورت 
گرفتــه و بازدیدهای مکرر که بــا حضور صنعتگران 
در سال گذشته انجام شــد، خیابان "شهدای وطن" 
شهرســنگ که نیاز به بازســازی داشــت در دستور 

شهرداری باقرشهر قرار گرفت. 
وی افزود: در راســتای خدمت به صنعت، علاوه بر 
خیابان اصلی شهر ســنگ، عملیات عمرانی مرمت و 
بازسازی خیابان شهدای وطن به عرض ۲۰ متر و طول 
۴۰۰ متر در خیز بلند عمرانی باقرشهر با اعتباری بالغ 
بر ۳۵ میلیارد ریال به منظور آماده ســازی، زیرسازی 
و جدول گذاری آغاز شــد و به فراخور شــرایط برای 

آسفالت کردن این پروژه تصمیم گیری خواهد شد.
در خصــوص پروژه اصلاح هندســی تقاطع خیابان 
فلسطین و شهید رجایی در راستای تسهیل ترافیک 
ورودی شــهر باقرشهردر دســتور کار قرار گرفت و با 
تکمیل پروژه پل شهید جعفرزادگان و اصلاح هندسی 
قسمت جنوبی باقرشهر شاهد کاهش بار ترافیکی در 

شهر خواهیم بود.

* افزایش تراکم از یک تا دو طبقه در تمام شهر * تسهیلات خوب در بافت فرسوده برای نوسازی شهر * در بازنگری طرح جامع جدید باقرشهر ضوابط ساخت و ساز ابلاغ شد

مرتضی همتی شهردار باقرشهر در تشریح این موضوع گفت : 
در این طرح به صورت خلاصه در سه بخش گشایش هاي خوبی صورت گرفته است :

- نقشه پهنه بندی حریم برای اولین بار در طرح گنجانده شد
- در ضوابط ساخت و ساز در تمام سطوح شهری تراکم افزایش یافته است 

- در بافت فرسوده شهری تسهیلات بسیار خوبی برای قطعات کوچک حتی زیر 100 متر از جمله افزایش تراکم دیده شده است 
- زمین های مجاور معابر اصلی شهر با قابلیت تجاری تعریف شده که در طرح های قبلی اینطور نبوده و این مهم برای اولین بار اتفاق افتاده

وبالاخره عرصه محدوده شهري از ٥٥0 هکتار به 7٥0 هکتار گسترش پیدا کرده است

هدیه شهردار به مردم باقرشهر؛

بـازنگری طرح جـامع بـاقـرشـهر پس از سالـها ابلاغ شد
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     نهاد شورا نزدیکترین مسیر بیان مطالبات مردمی است

علیرضا معینی رئیس شــورای اسلامی با اشاره به 
اینکه اصل شورا بر پایه مشورت بنا شده است گفت: 
در تمامــی زمینه ها از افرادی که نســبت به حرفه 
خود تجربه دارند مشورت می گیریم و براین باوریم 
که اگر اختلافات و ســلیقه های شوراها در روستاها 
کنار گذاشــته بشــود می توانیم در مسیر توسعه و 

پیشرفت قرار بگیریم.
معینی به اهم اقدامات عمرانی در دوره جدید اشاره 
کرد و گفت: تعویض شبکه های لوله آب فرسوده با 
مشارکت دهیاری و آبفای کهریزک در جهت خارج 
کردن خطوط فرســوده و قدیمی آب رسانی از مدار 
و جلوگیری از تلفات آب در شبکه توزیع انجام شد.

محسن حســین زاده عضو شورای اسلامی روستا 
با بیان اینکه شوراها وظیفه شناخت و رسیدگی به 
مســائل جامعه را دارند  گفت: در این راستا شوراها 
برای این کمبودها و مشکلات برنامه ریزی می کنند 
که در اجرای این وظایف می بایســت از همکاری و 

قابلیتهای مردم نیز استقاده شود.
او از افزایش ســرانه تفریحی و احداث پارک محله 
ای از محل اعتبارات روستا خبرداد و گفت: زمینی 
به دهیاری توســط یکی از خیرین محترم اهدا شد 
و با همــکاری دهیاری امکانات و تجهیزات مربوطه 
تهیه و جانمایی شــد که خداراشکر مورد استقبال 

کودکان و نوجوانان روستا قرار گرفته است.

محمدرضا معینی عضو شــورا و رئیس شــورای 
اســلامی بخش کهریزک گفت: با استقرار شورای 
اســلامی و دهیاری شــاهد روند توسعه خدمات 
رســانی به روســتائیان بوده ایم و خداروشکر با 
عدالت اجتماعی و رفاهی و تلاش شــبانه روزی 
مدیریت روســتایی توانسته ایم رفاه و آسایش را 

کنیم. فراهم  اهالی  برای 
او از اجرای کامل ســنگفرش در ســطح روستا 
خبر داد و گفت:  این طرح با هدف زیبا ســازی 
روســتا و رفاه حال اهالی اجرا شــد و کلیه معابر 
و پیاده رو های ورودی و خروجی روســتا ســنگ 

فرش شد.

میثم ســاری دهیار جهان آباد  با اشــاره به اینکه اعضای شورای اسلامی در این دوره نگاه ویژه نسبت به روستا 
و همکاری مســتمر داشتند گفت: اعضای شورا تمام تلاش و همتشان را در راستای اعتلای روستا انجام دادند تا 
بتوانند آینده ای روشــن برای روستا ترسیم کنند و همچنین آنان روستا را بخشی از خود و خانه شان دانستند و 

بعد از گذشت ۳ سال اتفاقات و پیشرفتهای خوبی برای روستا اتفاق افتاد.
او رمز موفقیت پیشــرفت روســتا را وجود اتحاد ، همدلی و انسجام بین اعضای شورا، دهیار و کارکنان دهیاری 
عنوان کرد و گفت: رابطه تنگاتنگی بین این عوامل وجود دارد و همگی بصورت تیمی در حال کار کردن هستیم 

و تمامی تصمیمات اتخاذ شده بصورت جمعی اجرایی می شود.
ســاری اتمام پایش تصویری را یکی از پروژه های شاخص بیان کرد و گفت: پایش تصویری با نصب دوربین در 
داخل روســتا، ورودی و خروجی های اصلی اجرا شــد که این طرح علاوه بر مدیریت خیابان های سطح روستا، 

کاربردهای انتظامی و امنیتی بالایی دارد که برای ایجاد نظم و امنیت بسیار سازگار و موثر است.

وظایف و اختیارات شوراهای اسلامی و نقش شــورا در توسعه پایدار روستایی به خوبی در این سالها مشخص شده است و در راستای دستیابی به 
توسعه پایدار همکاری و تعامل مردم، شورا و دهیاری از اصول کلیدی به شمار می رود. 

در گفتگو با دهیار و اعضای شورای اسلامی جهان آباد مطرح شد؛

عصرجوان ماهنامه
  شماره هفتاد و نه / سال 1403 / اردیبهشت ماه
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توسعه و پیشرفت روستا در گرو تعامل و همدلی شورای اسلامی، دهیار و مردم است

مهرداد اسمعیلی رئیس شورای اسلامی خیرآباد با اشاره 
به اینکه اصل شورا بر پایه مشورت بنا شده است گفت: در 
تمامی زمینه ها از افرادی که نسبت به حرفه خود تجربه 
دارند مشــورت می گیریم و براین باورم که اگر اختلافات 
و سلیقه های شوراها در روستاها کنار گذاشته بشود می 

توانیم در مسیر توسعه و پیشرفت قرار بگیریم.
او گفت: روســتا نسبت به ادوار گذشته دچار تغییرات و 
تحولات چشــمگیر ی شده است و یکی از اتفاقات خوب 
در این دوره حضور دهیار ســاعی و پرتلاش دهیار جوان 
امیدکریمی است که همانند دهیاران سابق با جان و دل 
برای آبادانی روســتا زحمت می کشــد  و همپای اعضای 
شورای اســلامی تمام هم و غمش پیشــرفت و آبادانی 

روستاست.
اسمعیلی پیگیری اسناد اهالی روستا را یکی از مهمترین 
دغدغه ها بیــان کرد و گفت: با توجه به تغییرات صورت 
گرفته در ریاست بنیاد مســتضعفان پرونده های از قبل 
مانده با سرعت بیشتری در حال پیشرفت است و در حال 
کارشناسی می باشــد که در صورت پایان یافتن مراحل 
کارشناسی اسناد مانده برای عقد قرارداد فرستاده خواهند 

شد.
او خاطرنشان کرد: یکی از بزرگترین مشکلی که در امر 
توسعه سرانه ورزشی وجود دارد بجث طرح هادی و عدم 
همکاری بنیاد مســتعضفین انقلاب اســلامی با دهیاری 
است که متاسفانه سالهاست در این امر عقب مانده ایم و 
اگر زمینی در اختیار دهیاری قرار بگیرد در اولین فرصت 
اقدام به ســاخت سالن ورزشــی خواهیم کرد تا انشالله 

رضایت بین اهالی بیش از پیش صورت بگیرد.

مژگان مهدیان نائب رییس شــورای اســلامی خیرآباد 
گفت: شورا چکیده ای از آحاد ملت است که وظیفه انان 
پیشبرد اهداف و مسئولیت های مردم است و خدارا شکر 
به برکت وجود نظام مقدس جمهوری اسلامی امور کشور 
و تصمیم گیری ها در اختیار مردم قرار گرفته است و در 
این دوره با وجود کاســتی ها توانسته ایم صدای مردم را 
به گوش مسئولین برسانیم و امید است که تا پایان دوره 

بهترین اتفاقات برای روستا رقم بخورد.
او ادامــه داد: در حال حاضر یکــی از مهمترین دغدغه 
بانوان مربوط به اشتغال می باشد که در این راستا به همت 
دهیاری و شورای اســلامی امکانات و زمینه هایی برای 
اهالی روســتا بویژه بانوان فراهم کردیم و با شــرکت در 
جشــنواره های روستایی مختلف در جهت توانمندسازی 
آنــان قدم برداشــتیم و همچنین با ایجــاد کارگاههای 
اشتغالزایی و شناخت پتانســیل ها و استعدادها از بانوان 

حمایت کردیم.

علی رضا عضو شــورای اسلامی روستای خیرآباد گفت: 
اجرای خدمات زیرســاختی و عمرانی در روســتا مانند 
بالابردن کیفیت زندگی اهالی، افزایش عدالت و جلوگیری 
از مهاجرت اهالی از اولویت های دهیاری و شورای اسلامی 

در دوره ششم و ادوار گذشته بوده است.
او با بیان اینکه شــوراها وظیفه شناخت و رسیدگی به 
مســائل جامعه را دارند  گفت: در این راستا شوراها برای 
این کمبودها و مشــکلات برنامــه ریزی می کنند که در 
اجــرای این وظایف می بایســت از همکاری و قابلیتهای 

مردم نیز استقاده شود.
او ادامه داد: در سال جدید پیگیری ضلع شمالی خیابان 
شــهید گلشــنی و روکش آسفالت در دســتور کار قرار 
گرفته است و در سال گذشته با همت مدیریت روستایی 
بازگشایی، زیرسازی و آسفالت خیابان سرو به متراژ 7۵۰ 

مترمربع صورت گرفت.

امیــد کریمی دهیار خیرآباد از روشــنایی خیابان 
شهید گلشــنی خبرداد و گفت: روشــنایی معابر و  
خیابان  یک جزء اساسی از زیرساخت های روستایی 
اســت  و در پایان ســال ۱۴۰۲ بعد از پیگیری های 
فراوان و تامین بودجه مورد نیاز عملیات روشــنایی 

خیابان گلشنی در دستور کار قرار گرفت. 
دهیار روســتا در این راستا افزود: به منظور توسعه 
و بهبود روشــنائی معابر و نقش آن در تامین امنیت 
و رضایتمندی اهالی روســتاها، از ابتدای نوروز سال 
۱۴۰۳ بــا بکارگیــری هفت پایه چراغ برق شــاهد 
روشنایی در سطح معبر اصلی ورودی روستا خواهیم 

بود. 
او با اشــاره به اینکه این پروژه با حمایت شــورای 
اســلامی بخش کهریزک، بخشداری و خیرین انجام 
گردیده است گفت: یکی از موارد لازم در بحث امور 
عمرانی روستاها، تامین روشنایی مورد نیاز درمعابر 
اصلی و فرعی اســت که علاوه بــر زیبایی محیط و 
مبلمان روســتایی در جلب رضایت اهالی نیز نقش 

بسزایی دارد.
او گفت: با پیگیری مدیریت روســتایی و همکاری 
بخشــداری و شــورای بخش کهریزک یکی از نقاط 
حادثه خیز سه راه ورودی خیابان گلشنی در راستای 

سهولت در رفت و آمد مرتفع گردید. 
کریمی در پایان ضمن تشــکر از اعضای شــورای 

اسلامی روستا، کارکنان دهیاری و همراهی همیشگی 
اهالی روستا در پیشبرد برنامه های روستایی گفت: 
با توجه به تعداد نیروهــای کم در دهیاری خدمات 
شایسته و قابل قبولی در سطح روستا صورت گرفته 
و جا دارد به نوبه خود و اعضای شــورای اسلامی از  
مهدی خلیــل زاده روابط عمومــی دهیاری، فرهاد 
یوسفی مسئول مالی دهیاری و سایر کارکنان کمال 

تشکر را داشته باشم.
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گرامیداشت روز شـوراها در روستـای تـورقـوزآبـاد
 توسط بخشداری و شورای اسلامی بخش کهریزک

به مناســبت نهم اردیبهشت ماه روز شــوراها، حسین 
گراوند بخشــدار کهریــزک به همراه معینی ریاســت و 
اعضای شورای اسلامی بخش کهریزک با حضور در محل 
دفتر شورای اسلامی روســتای تورقوزآباد ضمن تبریک 
این روز با اهدا لوح  از اعضای شــورای اســلامی روستا 

نمودند. تجلیل 
در حاشیه این مراســم حسین هیبدی دهیار با تبریک 
روز شــورا به اعضای شورای روســتا گفت: شورا نهادی 
مقدس اســت که بدون شــک نشــان دهنده عمق تفکر 
مردم ســالاری دینی در نظام مقدس جمهوری اســلامی 
ایران بوده که ریشه در قرآن ومبانی گسترده دین مبین 
اســلام دارد و با تأسیس شورای اســلامی روستا فرایند 
واگــذاری امور به مــردم و نقش آفرینی آنــان درتعیین 
سرنوشــت خود وجامعه ای کــه در آن زندگی می کنند، 

عینیت یافت و بیش ازپیش مشاهده شد.
او افــزود: اعضــای شــورا بــا وظیفه شناســی در حل 

مشــکلات روســتا تلاش می نمایند وبا امانــت، کفایت، 
درایت و کیاســت وحسن ســلوک برای نیل به روستایی 
آباد، خالصانه وعاشــقانه کوشــش می نمایند و در جهت 

بالندگی، شکوفایی، عمران و آبادانی قدم برمی دارند.
هیبدی در پایان گفت: در همین راســتا روز شــورا را 

به تمامی اعضای تلاشــگر شــوراهای اســلامی روستای 
تورقوزآباد کــه صادقانه وخالصانه تنهــا باهدف خدمت 
به مردم پا به عرصه حل مســائل ومشــکلات روســتایی 
گذاشــته، تبریک می گوییم واز درگاه احدیت برای آنان 
عمری پر برکت جهت ادامه راه خدمت رسانی، خواستارم.

به مناســبت فرارســیدن روز معلم و گرامیداشــت یاد و خاطره شهید مطهری مراسم با 
شکوهی در مدرسه دخترانه نیکان روستای تورقوزآباد برگزار گردید.

در این مراسم که با حضور مهدی باب  الحوائجی معاون استاندار و فرماندار ویژه شهرستان 
ری، گراوند بخشدار کهریزک ، اصفهانی ریاست آموزش و پرورش بخش کهریزک و معاونین 
،کلهر شــهردار کهریزک ، معینی ریاست شــورای بخش ، اعضای شورای اسلامی روستا ، 

دهیار، معلمین، دانش آموزان مدرسه دخترانه نیکان و با حضور مادران گرامی دانش آموزان 
جشن باشکوهی برپا گردید.

گفتنی است در این مراسم از زحمات ۱۰ ساله  سرکار خانم کریمی مدیریت سابق مدرسه 
دخترانه به جهت بازنشســتگی تقدیر گردید و در پایان این مراسم با اهدای لوح سپاس از 

معلمین گرانقدر تجلیل بعمل آمد.

مراسم گرامیداشت روز معلم در روستای تورقوزآباد
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مصطفی بغدادی رئیس شورای اسلامی روستا با تاکید 
براینکه با برنامه ریزي منسجم و توسعه مداوم، گام هاي 
بلندي در خدمت رســاني به اهالي روستا برداشته شده 
است گفت: یکی ازبرنامه های سال جدید اجرای سیستم 
فاضلاب در جهت دفع آبهای ســطحی است تا بتوان در 
راستای حفظ ســلامت و بهداشت محیط روستایی قدم 

برداشت.
او فراهم نمودن زیرساخت ها و آباد نمودن روستا را راهی 
برای جلوگیری از مهاجرت روســتائیان و حاشیه نشینی 
در اطراف شهرها دانســت و گفت: با توجه به اینکه اکثر 
خیابان های و همچنین جداول قدیمی هســتند نیاز به 
تعویض جداول مســتهلک خیابان ها و کوچه ها هستیم 
و در ضمن اصلاح شیب بندی جداول در دستور کار قرار 

گرفته است.
او افزود: به منظور توسعه و بهبود روشنائی معابر و نقش 
آن در تامین امنیت و رضایتمندی اهالی روستاها، تاکنون 
اقداماتی خوبی در این زمینه انجام شــده و تمامی کوچه 
و خیابانها و پارک مجهز به سیستم های چراغ گلنور که 
دارای روشنایی بالا هســتند شده است ودهیاری درسن 
آباد یکی از روســتاهای پیشــرو در اســتفاده از این نوع 

سیستم روشنایی است.

وحید حاتم زاده دهیار درسن آباد یکی از شاخصه های 
اصلی توســعه روستا در این چندســاله را داشتن اتحاد 
و همدلــی مردم و مدیریت روســتایی بیان کرد و گفت: 
رســیدن به اهداف از پیش تعیین شــده علاوه بر رشد و 
توسعه روستا گام بلندی در توسعه ملی است که می توان 
گفت در این راســتا حمایت همه جانبه اعضای شــورای 
اسلامی و مسئولین بخش و شهرستانی در جهت ترقی و 

پیشرفت مهمترین رکن محسوب می شود.
او با اشــاره به اجراي پروژه زیرســازي و آسفالت معابر 
روستا به عنوان یکي از شاخص ترین پروژه هاي عمراني 
در این سالها گفت: بســیاری از معابر و کوچه ها از سال 
6۰ اســفالت شده بود و بعد از گذشت سالها کیفیت خود 
را از دســت داده بود که با مصوبه شورای اسلامی اجرای 
آســفالت و زیرســازی معابر روســتایی به متراژ ده هزار 

مترمربع در دستور کار قرار گرفت.
حاتم زاده تعویض شبکه فرسوده آب شرب از پالایشگاه 
تا درســن آباد به طول ۳ کیلومتر بــا نظارت اداره آبفای 
بخــش کهریزک را از اقدامات عمرانی به یادگار بیان کرد 
و گفت: عمر بالای شــبکه آبرســانی موجب فرسودگی و 
در نتیجه هدررفت آب در این مســیر میشد که با انجام 
عملیات تعویض شبکه توزیع آب شرب در راستای بهبود 
کمی و کیفی آب شــرب اهالی روســتا به اجرا درآمد تا 

شاهد افزایش کیفیت و پایداری آب در روستا باشیم.

حجت الاســلام و المســلین علیرضا ترکاشوند نائب 
رییس شورای اســلامی روستای درســن آباد با اشاره 
به بهره برداری مدرســه در ســال جدید گفت: یکی از 
مهمترین وعده های دهیاری و شــورا بالا بردن ســرانه 
آموزشی و فرهنگی بود که خداراشکر با کمک خیرین و 
مدیریت روستایی ساخت مدرسه در دو طبقه 6 کلاسه 
همراه با سایت کامپیوتر، آزمایشگاه و کارگاه آماده بهره 

برداری است.
او با اشــاره به اینکه سرمایه هرکشور دانش آموزان آن 
است گفت: از برکات جمهوری اسلامی ایران ایجاد نظام 
تعلیم و تربیت برای همه اقشار جامعه است و تکلیف ما 
کمــک به آموزش و پرورش برای تعلیم و تربیت هر چه 
بهتر برای این سرمایه ها است و انشالله بازسازی مدرسه 
قدیمی شهید عظیمی نژاد بتوان با تقویت خدمت رسانی 
به دانش آموزان منشاء خیر و اثر برای آینده سازان این 

کشور باشیم.

مهین افشــار طوس عضو شورای اسلامی مطالبه 
فرهنگی روستاییان را از نظر رسیدگی در مدیریت 
روســتایی را از اولویت های مهم دانست و گفت : 
یکی از پیش نیازهای مهم ارتقا ســطح مشــارکت 
روســتاییان با مدیران روســتا در تصمیم سازی و 
تصمیم گیری برای این محل جمعیتی، این اســت 
که روســتاییان آموزشــهای لازم را در عرصه آگاه 
ســازی عمومی در خصوص مهــارت های زندگی 

فردی و اجتماعی برخوردار شده باشند .
 برگزاری دوره های آموزشی مهارت های فردی و 
اجتماعی از جمله درخواست های مهم روستاییان 
اســت که ما نیز ســعی کرده ایم به این خواسته 
جامه عمل بپوشــانیم . دروه هــای مختلفی برای 
روستاییان برگزار شده است که حضور پرشمار آنها 

نشان دهنده استقبال روستاییان بوده است 

مطالبه گری مردم از مدیریت روستایی درسن آباد، نشان از رشد و اعتلای شاخصه های هویت محلی است
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تاریخ 7000 ساله ری را فدای مصالح  سیاسی، جناحی و باندی نکنید

پـــویش مـــــن بــا         تجــزیـه ری مخــالـفم
جواد فدایی فعال جبهه انقلاب اسلامی:

جواد فدایی یکی از فعالان جبهه انقلاب 
اسلامی در باره جدایی و انتقال بخشی از 
ری به ســایر استان ها گفت: حضرت آقا؛ 
ری را بــه عنوان قبله تهران معرفی کرده 
اند، قبله محراب دارد و محراب هم شــان 
دارد محراب ری هم حضرت عبدالعظیم 

حسنی )ع( است.  
وی افــزود: دغدغه ما فرهنگ ، تمدن ، 
اصالت و خانواده است . نظام هم تلاش می 
کند بافت خانواده ، دین و اجتماع  اصیل 
بماند متاسفانه تصمیمات و اقدامات مغایر 
با این موضوع اســت که نمونه آن، حذف 

هویت ملی و ساختار سنتی ری است.
متاســفانه تاریــخ 7۰۰۰ ســاله ری را 
فدای مصالح  سیاســی، جناحی و باندی 
و کارشناسی های من درآوردی می کنند.   
تقاضای ما از تمامی خدمتگزاران صدیق 
این اســت که کارشناسان این موضوع را 
بررسی کنند تا به نتیجه مطلوب برسیم. 
این کار ظلم بزرگ به تاریخ ایران اســت 
چــون ری بــا تاریخ تمدن گــره خورده 
است هرکجا که تاریخ ایران را ورق بزنید 
صحبت از ری می شود. نام ری و ایران  به 
هم تنیده شده اما بعضی ها می خواهند 
ری را به خاطر خدمت هایی که به نظام و 

انقلاب کرده است حذف کنند.
ری بویژه در دوران انقلاب  مظلومیت ها 
و نجابت هایی که داشته است که بر کسی 
پوشیده نیســت. مردم ری در قائله های 
مختلف نه راه را نبسته اند، و نه لاستیک 
آتــش زده اند،  تظاهرات ضد نظام برگزار 
نکرده و پای تمام مســائل امنیتی، دفاع 

مقــدس، دفاع از حرم اهــل بیت حضور 
یافته و پای نظام و انقلاب ایستاده است. 
آیا مردم ری به خاطر خدمات بســیاری 
که به کشور کرده است باید قربانی شود؟ 
نباید مسائل باندی ، جناحی و گروهی و 
تشخیص های من درآوردی به این رکن 

ضربه بزند.
ما تقاضا می کنیم به این مسئله عالمانه 
نگاه کنند با چند نفر آدم بزرگ تر که می 
فهمند و آلوده به مسائل خطی و جناحی 
و سیاسی نیستند مشورت کنند تا به یک 
جمع بندی صحیح برسند اما ری را قربانی 

ندانم کاری ها نکنند.
جواد فدایی گفت: مردم شــهرری ملک 
خودشان را دوســت دارند و می خواهند 
اســتاندارد و چارچوب فرهنگی و هویتی 

شهرشان باقی بماند.

فدایی افزود: خواسته مردم ری بر اساس 
قانون ، حفظ شهرســتان ری با حدود و 
اختیارات یک شهرســتان مستقل است 
و تقاضــای دیگری نــدارد و اگر چنانچه 
مقــررات حــدود جغرافیای سیاســی و 
جمعیتی جدید تعریــف و تعیین گردد 
باید مبنای تاریخی ، تمدنی فرهنگی و... با 
کار کارشناسی عالمانه ، آشکار و شفاف با 

اطلاع عموم مردم صورت پذیرد.
وی با بیان اینکه برای داماد نمودن قریه 
ای کت و شلوار ری را ارزانی نکنید اظهار 
داشــت: نجابت و مظلومیت ری پاسخش 
انتقام گیری از ری نیست ، قطعاً هرگونه 
تغییر در حد و حدود فعلی را بدون اجماع 
نخبگان شــهر قبول نداریم و مقابل آن با 

تمام ظرفیت های قانونی می ایستیم .
فدایی بیان کــرد: هیچ رفتار تنش زای 

سیاسی و غیر امنیتی که موجبات سوئ 
استفاده دشمن گردد را قبول نداریم و از 
این ناحیه هیچگونه بهره برداری سیاسی 
را برای احدی و جریانی بســتر ســازی 

نمی کنیم.
ایشان با اشــاره به اینکه رضا خان های 
مدرن در لباس خودی بدانند خیلی ها برای 
رسیدن به گندم ری به هلاکت افتادند و 
باید پند بگیرند،  افزودند: هشدار به تمام 
علاقه مندان نظام و اســلام و رهبری در 
پشت این جریان تغییر و تخریب ساختار 
فرهنگی ، تمدنی و دینی بوی سیاســی 
امنیتــی شهرســتان ری که معمــولاً با 
پوشش دغدغه های خدمت و فریب افکار 
عمومی اســت. وی افزود: جریان نفوذ که 
با پیشنهاد انحلال ارتش و سپس مسبب 
و متولی انحلال جهاد سازندگی ، کمیته 
هــا و ... بودند ، بدنبال تکمیل پروژه های 
نابودی و یا حذف استوانه ها و پایگاه های 
نظام می باشــند و در ایــن جهت کانون 
امنیت ســاز نظام و پایتخت و محل رشد 
و تکثیر نیروی انقلابی جهادی و دینی و 
هیآت مذهبی و علاقه مندان امام و ولایت 
مورد هدف قرار داده اند و درک این مطلب 
خدمات شایان نهادهای مذکور عمر کوتاه 
آنها بوده و اکنون نیز در ادامه بی اثر کردن 
و حذف نقش ری می باشند و بهمن منظور 
برای تحقق اهداف خویش از عوامل ناآگاه 
یا کم آگاه و یا مغرض و نفوذی با پوشش 
ســازوکار مدیریتی طرح فریب خود را در 

دست اجرا گذاشته اند.

چند صباحی اســت که در دولت کریمه سیزدهم تصمیمات 
و رایزنی هایی بدنبال تقســیم بندی اراضی  ام البلاد پایتخت 
و سرزمینهای کهن شهرســتان ری به به نفع تهران و ورامین 
شنیده می شود  و شاید با این تصمیم قبله تهران با تمدن هشت 
هزار ســاله که ردپای قدمت آن به افسانه ها می رسد به یکباره 

تجزیه گردد. 
اینکه بزرگان سیاست به چه دلیلی به این تصمیم رسیده اند 
در وهله اول بخاطر دریافت منافع از  شهرســتان ری هستند و 
ثانیا شهرســتان های اطراف دوست دارند که با تکه تکه کردن 

ری بدنبال افزایش سرزمینی خودشان باشند. 
سوال اینجاســت که آیا مردان سیاســیون ری قادر به اداره 
شهرستان نیستند که چنین تصمیماتی در اتاق فکر دولتمردان  
به ذهن آنان خطور پیدا می کند و آیا با جدایی ری خواهان حل 

مشکلات ری هستند؟؟ 
به هرحال در چنین شــرایطی از خامی پختگان مســئولین 
در عجبم که به دنبال چنین رفتارهایی هســتند و بجای حل 

مشکلات زیست محیطی ری از آرادکوه تا ...، جمع آوری اتباع 
غیرمجاز که روز به روز جمعیت آنان بیشتر میشود، احیای بافت 
فرسوده، احیای آثارتاریخی و هزاران مشکل دیگر که می تواند 
در جلسه ریاست جمهوری و وزرا پیشنهاد و حل گردد خواهان 
تجزیه پذیری ری هستند. جالب است همیشه موضوعاتی درباره 
جدایی ری از تهران مطرح بود و نقل مجالس بود اما اینبار دست 
تقدیر برگشته و با لابی ها و رایزنی هایی که فقط بدنبال منافع 
خودشان هستند اینبار تجزیه طلبی ری را دارند علم می کنند. 
اگر همه رسانه ها، سیاستمداران و اقتصاددان های و هر فعال 
فرهنگــی که حس ری دوســتی دارد پای کار بیاید می توانیم 
این تصمیمی که هیچ طرح و پشــتوانه ای بدنبال آن نیســت 
را مســکوت روی زمین بگذاریم چرا که تمام مردم شهید پرور 
شهرستان ری از دورترین نقطه مرزی نسبت به ری عرق خاصی 
دارند و هیچ کس دوســت ندارد که ری به نفع اشخاص خاصی 

تجزیه گردد.

هویت تاریخی ری در حال تکه تکه شدن است؛ هوشیار باشیم
مهـدی محمـدی
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پـــویش مـــــن بــا         تجــزیـه ری مخــالـفم

حسن خلیل آبادی فعال سیاسی و 
عضو سابق شورای شهر تهران 

شهرســتان ری دارای قدمت هشت 
هزار ساله و از نظر موقعیت جغرافیایی 
در ســه راهی اســتان های ایران قرار 

گرفته است.
اگر واقعا بر اســاس یک کارشناسی 
علمی و منطقی این تقسیمات صورت 
بگیرد، قطعاً باید یک استان در جنوب 
تهران و با مرکزیت ری تشکیل گردد.

بخش ها، شهرها و حتی یک روستای 
فاقد ســکنه نباید از ری جدا گردد تا 
دیگران بتوانند استانی برای خودشان 
تشکیل بدهند. از نمایندگان مجلس، 
مسئولین دولتی و نمایندگان شوراها و 
همچنین اهالی فهیم و متدین شهرری 
خواهش می کنم نسبت به این مطالبه 

کوتاهی نفرمایند.

علائی  حســینی  ناصر  محمــد 
پژوهشگر و استاد دانشگاه 

طرح تقسیم استان تهران به غربی و 
شرقی، باید در مجلس شورای اسلامی 
مطــرح و تصویب گردد و ما هم مانند 
بسیاری از نمایندگان مخالف این طرح 
هســتیم.  بحث تجزیه ری را در حد 
شایعه می دانم و هر مقام و نهادی که 
بخواهــد این طــرح را عملی نماید به 
شدت مخالفت خواهیم کرد. شهرستان 
ری دارای یک تمدن بالاست و اگر عده 
ای بخواهند به تجزیه ری دامن بزنند 
قطع بــه یقین مردم بــا این موضوع 
مخالفت خواهند کــرد و در این باب 
اصلا کوتاه نخواهیم آمد و با هر شخص 
و گــروه و جناحی که به دنبال تجزیه 
ری اســت مردم و نخبــگان مخالفت 

خواهند کرد.

فعال  زادگان  اکبر کســائی  سید 
سیاسی اجتماعی

زمزمه هــای نابخردانه ای در مورد 
جدایی و تجزیه ری شــنیده می شود 

که جای تاسف دارد.
 سالهای قبل هم این موضوع  مطرح 
بود اما با همــت فرزندان ری، از این 

اقدام جلوگیری شد.
ما بایــد همایــش و انجمنی برای 
حمایت از استقلال ری ایجاد نماییم 
تا نگذاریم تهران که از روستاهای ری 

بوده است، هویت ما را از بین ببرد.
از مســئولین و مردم قبلــه تهران 
به مسئولین  را  می خواهیم صدایشان 
مربوطــه نســبت بــه ایــن تصمیم 

نابخردانه برسانند.

عبدالحسین روح الامینی
 نماینده مجلس شورای اسلامی

و  غیرکارشناســی  تصمیمــات 
ســوگیرانه در رابطه با تجزیه بخش 
هایی از ری به ســمت اســتان های 
تهران شــرقی و غربــی قابل تحمل 

نیست.
هویت تاریخی چند هزار ســاله ری 
باید یکپارچه بماند و حتما بایســتی 
مسیر قانونی اش را از طریق دولت و 

مجلس طی کند.
هویت تاریخی را نباید تکه تکه کرد 
و آن را به جاهای دیگر اختصاص داد

انشــالله شــنیده هــا بــه واقعیت 
تبدیل نشــود و این زمزمه ها نگرانی 
هایــی برای مردم شهرســتان ری و 

روستاهای تابعه بوجود نیاورد

سید  المسلمین  و  الاسلام  حجت 
حسین مرتضوی دبیر شورای هیئات 

مذهبی شهرستان ری 

همــه ما و حتی بیشــتر مردم دنیا 
می دانند کــه ری حداقل هفت هزار 
ســال قدمــت دارد و در اکثــر دنیا 
همچیــن قدمتی به دســت نخواهد 

آمد.
ملــک ری خــون بهــای حضرت 
اباعبدالله الحســین)ع( است و  قطعا 
مقام معظم رهبری کــه ری را قبله 
تهــران معرفی کردند براین اســاس 
اســت.  مــردم ری منتظــر تصمیم 
عاقلانه و منطقی مسئولین می باشند 
و امیــدوارم که مســئولین به خاطر 
جایــگاه بزرگ ری در ایــران و بین 
الملل نظر مردم شهیدپرور شهرستان 

ری را در نظر بگیرند

علیرضا سلیمی 
نماینده مجلس شورای اسلامی 

ری، قبلــه و جان تهران می باشــد و 
این معنویت ری است که بر جای جای 

تهران تاثیر گذاشته است.
طبق پیگیری هایی که داشــتیم بحث 
تجزیــه ری در حد شــایعه اســت ولی 
مجمــع نمایندگان پیگیــر این موضوع 

خواهد بود.
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صدور اسناد مالکیتی دوتـویه سفلی ؛ گــامی بلند
 برای افزایش ارزش اقتصادی املاک روستایی است

اراده و روحیه جهادی در مدیریت روســتایی باعث 
می شــود شاهد اتفاقات مهمی در روســتا باشیم که همه 
درراستای خدمت بی منت برای مردم و تسهیل امور است. 
شورای اسلامی و دهیاری دوتویه با تصمیم سازی و استفاده از 
خِرد جمعی و با شناخت نیاز های اجتماعی، اقتصادی، سیاسی 
و فرهنگی و ظرفیت های موجود روستا در این دوره تلاش 
کرده است تا با برچیدن موانع موجود، زمینه ساز شکوفایی 

و رفاه اجتماعی در سطح روســتایی را برقرار سازد.

روستای دوتویه سفلی ظرفیت سرمایه گذاری در 
تولید میوه عناب را دارد

پریسا شیری زاده دهیار روستا با اشاره به اینکه واریزی 
بودجه دهیاری نسبت به سالهای گذشته افت داشته است 
گفت: رونق روستا نیازمند بودجه و اعتبارات مناسب است 
اما با این وجود مدیریت روستایی با تخصیص اعتبارات در 
راستای ارتقای پروژه های عمرانی، تفریحی و زیرساختی 

قدم برداشته است.
او  تامین روشــنایی معابر روســتا را یکــی از اقدامات 
مهم برشــمرد و گفت: تغییر سیستم روشنایی روستا از 
پرمصرف بــه SMD  کم مصرف باعــث اصلاح و بهینه 
سازی روشنایی معابر، ارتقاء سطح کیفی معابر و همچنین 
سهولت در تردد گردیده است و همچنین با بهره برداری 
آن ضمن تامین روشنایی مطلوب در معابر، سبب افزایش 
رضایت مندی اهالی و همچنین زیبایی منظر روســتایی 

شده است.
او نصب تابلوی ورودی را یکی از مهمترین درخواســت 
هــای مردم در این ســالیان بیان کــرد و گفت: یکی از 
نقاط مهم و تاثیرگذار هر روســتا ورودی آن می باشد که 
مدیریت روستایی با هدف زیباسازی، ساماندهی ورودی 
و معرفی هر چه بیشــتر روســتا با تخصیص اعتبار ۱8۰ 
میلیــون تومان اقدام به نصــب تابلو با تلفیقی از طراحی 

هنر ایرانی-اسلامی نمود.
شــیری زاده اختصاص امکانات در روســتا را موجب 
ماندگاری مردم و زمینه ســاز پویایی روســتا بیان کرد 
و گفت: به منظور رفاه حال مردم تجهیز بوســتان جهان 
آرا برای کودکان با خرید و نصب وســایل بازی و اجرای 
کفپوش در دســتور کار دهیاری قرار گرفت و انشالله در 
ســال جاری کل بوستان بازسازی و سنگ فرش خواهد 

شد.
وی روســتای دوتویه را با وجــود جمعیت بالای جوان 
و با اســتعداد از روســتاهای قهرمان پرور عنوان کرد و 
گفت: بخشی از سالن های چندمنظوره روستا به تجهیز و 
فعالیت باشگاه بدنسازی اختصاص داده شده است که این 
امر تشــویق جوانان به ورزش شده است و روستا توانسته 

در رشته های فوتبال، تکواندو قهرمامانی را در سطح ملی 
تربیت کند اما با وجود ســالن های ورزشی نیازمند یک 
چمن مصنوعی استاندارد در خور و شان جوانان هستیم و 
دراینباره دهیاری در حال رایزنی و تامین زمین مورد نیاز 
برای ساخت آن می باشــد که انشالله بعد از اجرای طرح 

هادی میتوان به نتیجه مطلوب رسید.
او با بیــان اینکه روســتا ظرفیت ســرمایه گذاری در 
تولید میوه عناب را دارد گفت: دوتویه ســفلی در کشور 
و پایتخت به قطب تولید میوه عناب شــناخته می شود 
و استفاده از اراضی ملی درخصوص سرمایه گذاری باعث 
رشد و توسعه روستا و همچنین توسعه سرانه فضای سبز 

خواهد شد.

اقدام بنیادی در راســتای صدور اسناد مالکیتی 
توسط دستگاههای مربوطه باعث توسعه روستای 

دوتویه سفلی خواهد شد

محسن عباسپور رئیس شورای اسلامی روستا بازنگری 
طرح هادی را یکــی از موانع مهاجرت اهالی بیان کرد و 
گفت: روســتای دوتویه نسبت به سالیان گذشته با رشد 
جمعیتی مواجه بوده است و اخرین بازنگری کارشناسی 
به سال ۹۰ برمی گردد اما در سال گذشته نقشه برداری 
مورد نیاز انجام شده اســت و انشالله با بازنگری و الحاق 
بافت به روستا در آینده شاهد روند رو به رشد و پیشرفت 
باشیم که اجرای این کار مانع از مهاجرت معکوس خواهد 

شد.
او افزود: طرح هادی از پروژه هایی است که توسط بنیاد 
مســکن انقلاب اسلامی در راســتای فراهم سازی زمینه 
توسعه و عمران  منطقه روستایی اجرا می شود و انشالله 
مدیران بنیاد با اجرای درســت و بــه موقع طرح هادی 
دوتویه ســفلی ضمن حفظ ســیمای منطقه در راستای 
توســعه عمرانی و فیزیکی با معیارها و استانداردهای روز 

کشور و دنیا قدم بردارند.
عباسپور درباره افزایش 
مهاجرین افاغنه به روستا 
گفت: بــا افزایش افاغنه 
در جنــوب پایتخــت و 
روســتاهای  بخصــوص 
بخــش کهریــزک کــه 
هــم  ســفلی  دوتویــه 
نیست  آن  از  مســتثنی 
نارضایتــی مردم  مــوج 
اتباع  حضور  به  نســبت 
غیرمجاز بالا رفته اســت 
مــردم  حساســیت  و 
برانگیخته شــده اســت 
با  اتباع  چرا که جمعیت 

ایرانی ها در روســتا برابری می کند و متاســفانه افاغنه 
از کلیه خدمات درمانی، بهداشــتی، تفریحی و آموزشی 
در روســتا بهره می برند که اگر از سمت دولت جمهوری 
اسلامی تصمیم قاطعی صورت نگیرد شاهد غالب جمعیتی 
افاغنه در روستا خواهیم بود که این یک زنگ خطر برای 

پایتخت و کشور است.
او با ابراز امیدواری که در یک بازه مشــخص زمانی و تا 
پایان دوره کلیه اسناد مالکیتی صادر گردد گفت: توسعه 
روســتای دوتویه سفلی با صدور اســناد مالکیتی محقق 
می شود که برای اجرای آن نیازمند اقدام بنیادی توسط 
دســتگاههای مربوطه شــامل اداره منابع طبیعی، بنیاد 
مسکن و سازمان ثبت اسناد هستیم و در این راستا طی 
دوسال گذشته شورای اسلامی و دهیاری بصورت مستمر 
پیگیر صدور اسناد بوده است که جا دارد از همکاری بنیاد 

مسکن هم تشکر کنیم.
عباسپور افزود: با توجه به مشخص شدن سند مالکیت 
بنیاد مســکن از ســوی منابع طبیعی روند صدور اسناد 
توســط اداره ثبت در دســتور کار قرار خواهد گرفت که 
انشــالله تا پایان دوره بتوانیم یادگاری خوبی از مدیریت 

روستایی برای مردم بجا بگذاریم.
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در گفتگو با اعضای شورای اسلامی قمصر مطرح شد:

تـوسعه روستایی قمصر، زمـینه ساز ارتـقـای امیـد و رضـایت اهـالی است
وظایف و اختیارات شوراهای اسلامی و نقش شورا در توسعه پایدار روستایی به خوبی در این سالها مشخص شده است و در راستای دستیابی به توسعه پایدار همکاری 
و تعامل مردم، شورا و دهیاری از اصول کلیدی به شمار می رود. اعضای شورای اسلامی قمصر در دوره ششم با جلب مشارکت  و همکاری مردم در امور مختلف توانستند 

اقدامات قابل قبولی را از خود ارئه بدهند که در ادامه با آنان گفتگویی داشته ایم.

فاطمه ملکی نائب رییس شــورای اسلامی روستای قمصر 
نقش بانوان در توســعه روســتایی را بسیار مهم برشمرد و 
گفت: همه زنان باید به نقش موثر خود واقف باشــند زیرا 
جایــگاه و کرامت انســاني آنها به عنوان یــک زن، مادر و 
همچنین رسالت اجتماعي آنها بسیار ارزشمند است و نقش 
مهمي در مســئولیت هاي تربیتی و اجتماعي خانواده ایفا 

مي کند.
او با بیان اینکه بانوان مســتعد و توانمند روستای قمصر با 
حضور و مشارکت حداکثری و همه جانبه در تمامی عرصه ها 
ســهم عمده ای در رشد، شــکوفایی، توســعه و پیشرفت 
جامعه روســتایی ایفا کرده اند گفت: با حضــور بانوان در 
روستای قمصر کارگاههای آموزشی، مشاوره، فرزند پروری 
و همســرداری، آموزش با مهارت زندگی سبک اسلامی با 

موضوعیت افزایش جمعیت برگزار شد.
او بازدید از خانواده شهدا و تجلیل از مادر شهیدان را نیز یکی 
از اقدامات مهم عنوان کرد و گفت: دیدار و سرکشی از خانواده 
معزز شــهدا وظیفه مســئولین و خدمتگزاران مردم است تا 

همواره یادی از شهیدان و آرمان های آنان داشته باشیم.
ملکــی از برگزاری اردوهای تفریحی و برنامه های شــاد و 
مسابقات نقاشــی و پرده خوانی در مدرسه دخترانه قمصر 
خبرداد و گفت: به منظور ایجاد شور و نشاط بین نسل جوان 
انجام چنین برنامه هایی همیشــه در دستور کار مدیریت 
روستایی بوده است و توانسته ایم گامی بزرگ در میان قشر 

نوجوان و جوان روستایی داشته باشیم.
او برگزاری جشنواره غذا در مدارس را یکی دیگر از اقدامات 
مهم بیان کرد و گفت: هدف از برگزاری این برنامه را ترغیب 
دانش آموزان به اســتفاده از غذا های ســالم و بهداشتی، 
پرهیز از مصرف غذاهای آماده و فست فود ، روی آوردن به 
استفاده از محصولات کشاورزی در سفره و آشنایی با نحوه 

طبخ غذا عنوان کرد.

غلامرضا گیلانی عضو شورای اســلامی وجود کارگاههای 
متعــدد ضایعات پلاســتیک در اطراف روســتا را یکی از 
مهمترین معضــلات بیان کرد و گفت: قمصر از بزرگ ترین 
روستاهای کهریزک است و زمین های بایر پهناوری دارد اما 
اکنون به کارگاههای تفکیک ضایعات تبدیل شــده است و 
موجب ایجاد آلایندگی های زیست محیطی، هوا ، خاک و 
صوتی شــده  و متاسفانه هیچگونه نظارتی برای کنترل آن 

نیست و روز به روز در حال افزایش است.
او افزود: تردد و جولان خودروهای سنگین حمل بار ضایعات 
باعث آسیب رساندن به زیرساختهای معابر روستا شده است 
در حالیکه سالیانه اعتبار بالایی برای اسفالت معابر در نظر 

گرفته می شود. 
گیلانی در ادامه سخنان خود به خطرات مهاجرت و اسکان 
اتباع اشاره کرد و گفت: آنقدر تعداد اتباع قمصر زیاد شده که 
بومیان روستا، اینجا احساس غریبی می کنند و با مشکلات 
زیادی از جمله درمان، حوزه آموزش، آسیبهای فرهنگی و 

بزه های اجتماعی مواجه هستیم.
او کمبود حمل و نقل عمومی شــامل تاکسی، اتوبوس را از 
دیگر مشــکلات اهالی روستا به خاطر جمعیت بالای اتباع 

بیان کرد.
گیلانی طرح تعریض خیابان امام خمینی را نیازمند مشارکت 
همه جانبه ســاکنین روستا دانست و گفت: اگر  طرح های 
تشویقی از سمت بنیاد مسکن و بخشداری برای اجرای این 

طرح به مالکین ارائه بشود آنان پای کار خواهند آمد.
او اجــرای پروژه های عمرانی در ســطح روســتا را تعامل 
خوب میان مجموعه دهیاری با شورای اسلامی و نهادهای 
حاکمیتی و خدمات راسان دانست و ابراز امیدواری کرد که 
با اجرای پروژه های زیربنایی و تقویت زیرساخت ها در سطح 
روستا موجب افزایش سطح رفاه و آسایش اهالی و ساکنین 

روستای قمصر باشیم.

هاشــم مقدسی عضو شــورا و نماینده شــورای اسلامی 
بخش با بیان این مطلب که از زمان تاســیس دهیاری و 
شورای اسلامی خدمات بسیار مطلوبی از سمت دهیاری 
به مردم داده شــده اســت گفت: دهیاری و شورا در حد 
تــوان و با توجه بــه بودجه مورد نیــاز خدمات عمرانی، 
فرهنگی و ورزشی خوبی را در این سالیان به مردم عرضه 
کرده اســت اما متاسفانه بســیاری از مشکلات روستا به 

حریم برمی گردد.
او گفت: طبق قانون شــهرداری و شــورای شهر بایستی 
درصدی از عوارضی را که از مراکز صنعتی حاشیه روستا 
دریافت می کنند در خود روســتا درجهت توسعه عمران 
و آبادانــی هزینه کنند اما متاســفانه این قانون در مورد 
قمصر و نه دیگر روســتاها رعایت نمی شود که این خلا 
موجب وارد کردن آســیب های زیادی به روستای قمصر 

شده است.
هاشــم مقدســی گفت: تحقق توســعه پایدار در روستا 
مستلزم مشــارکت مردمی، فعالیتهای آموزشی و تقویت 
تشــکل های مردمی اســت و هدف از اجرای این طرح 
کاهش فقر و افزایش تولیدات، بهره وری توســعه منابع 

انسانی و گسترش فرصت های اشتغال است.
او در پایــان با اعــلام نقش حمایت مدیریت روســتایی 
از کارآفرینــان،کار آفرینی را از ضروریات نشــاط نقاط 
جمعیتی دانســت و با اشــاره به شــعار امســال و کلام 
مقــام معظم رهبری در خصوص حمایــت از تولید ملی، 
افزود:وقتی شغل در سایه تولید ایجاد شود بقای بیشتری 
در درآمدزایی خواهد داشــت که نیازمنــد برنامه ریزی 

منسجم است.

برگزاری جشن روز دختر در دبیرستان دخترانه دکتر رزاقی
حجت الاسلام و المسلمین حاج آقا باقری امام جمعه بخش کهریزک با بیان اینکه تکریم دختران مأموریت ذاتی مسئولین  
است، بیان داشت: در شرایط فعلی و با ورود انقلاب اسلامی به دهه پنجم از حیات طیبه خود، ضرورت طرح و بررسی برخی 
از موضوعات مهم در عرصه تربیت بیش از پیش درک می شود و یکی از این موضوعات مهم، بحث الگوی تعالی دختران است 
که بر اساس موازین و مبانی اندیشه اسلامی در گستره بینش فقاهتی و مبتنی بر اندیشه های امام خمینی"ره" و مقام معظم 

رهبری باید مورد توجه قرار گیرد.
حســین گراوند بخشدار کهریزک در این مراسم ضمن تبریک سالروز ولادت حضرت معصومه سلام الله علیه و دهه کرامت 
گفت : زنان و دختران در تمام طول تاریخ در جریانات سیاسی و اجتماعی نقش مهمی را ایفا نموده و زنان پابه پای مردان در 
همه تاریخ حضور و همیشه نقش اساسی و برجسته ای در توسعه و پیشرفت کشور داشته اند و علاوه بر نقشی که در خانواده 

و تعلیم و تربیت نسل جوان و نوجوان دارند در عرصه های مختلف نیز توانسته اند نقش خود را به خوبی ایفا نمایند.
عیســی دوست محمدی دهیار قمصردر مراسم بزرگداشــت روز دختر  اظهار داشت: امروز روز بزرگداشت کسانی است که 

می خواهند این نسل و نسل های آینده را تربیت کنند.
وی با بیان اینکه خانواده محور توسعه جامعه است و نقش اساسی در پیشرفت آن دارد، افزود: در این مسیر پر پیچ و خم، 

دختران با نشاط و فعال می توانند سهم به سزایی در پویایی آن داشته باشند.
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مراسم گرامیداشت روز فرهنگ پهلوانی و ورزش 
زورخانه ای مصادف با ۱7 شــوال با حضور جمعی 
از مسئولان استانی و شهرســتانی،  پیشکسوتان، 
ورزشــکاران و خانواده معزز شــهدا به همت اداره 
ورزش و جوانان شهرســتان ری، بسیج ورزشکاران 
و هیئت ورزش های زورخانه ای و پهلوانی شهرری 

در آرامگاه شیخ صدوق)ابن باویه( برگزار شد.
مهرعلی باران چشــمه رئیس فدراسیون ورزش 
زورخانه ای و کشتی پهلوانی گفت: ورزش زورخانه 
ای سنبل دلاور مردی است که می تواند سرچشمه 

و توسعه درس جوانمردی باشد.
او ادامه داد:روز پهلوانی همه ساله در ۱7 شوال در 
جنگ پیروزمندانه حضرت علی)ع( در جنگ خندق 
بر عمروبن عبدود در تقویم رسمی کشور نامگذاری 
شده است. این روز، را می توان روزی ارزشمند در 

تقویم کشور نامگذاری کرد.  

و  ورزش  اداره  رئیــس  زاده  یوســف  حســین 
جوانان شهرســتان ری در حاشــیه این مراسم با 
بیــان اینکه امام علی علیه الســلام همواره مظهر 
بزرگی و جوانمردی بوده، هســت و خواهد بود و 
نام مبارکش همیشه بر زبان پهلوانان جاری است 
گفت: هر ســاله در روز ۱7 شــوال این مراسم در 
جهت نهادینه کردن فرهنگ جوانمردی بین نسل 
جوان برگزار می شــود و این مراسم فرصت بسیار 
مناســبی برای ذکر مبارک نام حضرت علی )ع( 
است تا با ترویج فرهنگ این ورزش کهن بر تقدم 

پهلوانی بر قهرمانی تاکید شود.
او افزود: ورزش زورخانه ای و پهلوانی، ریشه در 
فرهنگ و تمــدن مردمان ایران زمین دارد و گود 
زورخانه و ورزش باســتانی نماد فروتنی و تواضع 
ورزشکاران است که پهلوان در کنار پرورش جسم 
و تــن، روحــش را نیز از ناملایمــت ها و صفات 

ناپسند می زداید.
وی افــزود: واژه پهلوان در ایــران زمین واژه پر 
مفهومی است و سالهاست این صفت با نام مردان 
بزرگی از جمله پوریــای ولی و غلامرضا تختی از 

ورزشکاران بزرگ کشورمان همراهی می کند.
گفتنی است این مراسم با حضور ایرجی معاونت 
توسعه امور ورزش اداره کل ورزش و جوانان استان 
تهران ، نظر مدیر روابط عمومی اداره کل ورزش و 
جوانان استان تهران ، اسدی فرمانداری شهرستان 
ملارد، باران چشمه رئیس فدراسیون زورخانه ای 
و پهلوانی، حسین یوسف زاده رئیس اداره ورزش 
و جوانان شهرستان ری،  عباس شیر خدا پهلوان 
و از حماســه خوانــان بنام، محمــد محمودی از 
پهلوانان، همتی شهردار باقرشهر ، سایر مسئولین 

و خانواده معزز شهدا برگزار شد.

به گزارش خبرگــزاری برنا از تهران،  
حسین یوسف زاده  رئیس اداره ورزش و 
جوانان شهرستان ری در مراسم کلنگ 
زنی خانه کشــتی و ورزش های رزمی  
شهر کهریزک گفت: انشااله با انجام این 
کار منشــا خیری برای ورزش دوستان 
باشیم و در تمام نقاط شهرستان شاهد 

این گونه مراسمات باشیم.
او ضمن خداقوت به علی کلهر شهردار 
و همکارانــش گفت: یکــی از راه های 
کاهش های آســیب های اجتماعی و 
بزهــکاری ها احداث بناهای ورزشــی 
است چراکه جوانان و نوجوانان با صرف 
ورزش و تمرین ســرگرمی مورد نظر 

خود را پیدا می کنند.

او افــزود: با توجه به افزایش جمعیت 
در شــهر کهریزک نیازمند این پروژه 
هســتیم و از مدیران شهری کهریزک 
میخواهــم که از ابتدا یــک زمانبندی 
روز شمار برای اتمام این پروژه صورت 
بگیرد تــا مردم در وقت مقرر شــاهد 

افتتاح خانه کشتی باشند.
او گفت: ورزش مقوله ای اســت که 
در هر اجتماعی جایگاه ویژه ای دارد 
و نقش آن در شکوفایی استعدادهای 
مختلــف انکارناپذیــر اســت. یعنی 
در واقــع می تــوان گفت بخشــی از 
تعلیم وتربیت اســت که موجب رشد 
ابعاد شخصیتی، شناختی و اجتماعی 

در دانش آموزان می شود.

حسین یوسف زاده رئیس اداره ورزش و جوانان شهرستان ری:

افـزایش سرانه فضای ورزشی گـامی بـرای بروز استعـدادهاست

برگزاری مراسم گرامیداشت روز فرهنگ پهلوانی و ورزش زورخانه ای در شهرستان ری



15 عصرجوان  شماره هفتاد و نه / سال 1403 / اردیبهشت ماه ماهنامه

ری شهرستان  کشتی  هیئت 
 برترین هیئت کشــتی استان تهران در سال 14۰2

ســید مهدی میرجعفــری رییس هیئت 
کشــتی شهرســتان ری گفت: خدارا شاکر 
هســتم که بــا همدلی و اتحــاد و زحمات 
مربیــان عزیز و حمایت مســئولان ورزش 
در ســال ۱۴۰۲ کشتی شــهرری توانست 
بــه موفقیتهای قابل توجهی دســت یابد و 
در پایان نیز بعنوان برترین هیئت کشــتی 

استان تهران برگزیده شود.
ســید مهدی میرجعفــری در ادامه گفت:  
البته تا رســیدن به جایگاه اصلی کشــتی 
شــهرری که همانا کسب مدالهای رنگارنگ 
در مســابقات جهانی و المپیک بزرگسالان 
است  فاصله ای داریم که نیازمند سرعت ، 
تلاش ، همت و حمایت بیشــتر همه دست 
اندرکاران از مربی و ورزشــکار تا مسئولان 

ورزشی و سیاسی و شهری  هستیم .
او افزود: کشتی شــهرری از نظر بودجه و 
حمایتهای مالی در شرایط مناسبی نبوده و 
از حداقلهای موجود بی بهره است و نیازمند 
حمایت مســئولان ارشــد این شهرســتان  
اســت که امیدواریم هرچه سریعتر به یاری 

ما بشــتابند تا ضمن باقی گذاشتن نام نیک 
از خود در ارتقاء ورزش اول و پرافتخار این 

شهرستان سهیم باشند.
او در ســخنانی گفت: ســال گذشــته در 
مراســمی که به منظور بررســی عملکرد و 
تجلیل از  هیات های کشــتی و پیشکسوتان 
و کادر های فنی اســتان تهران برگزار شد 
هیات  کشتی شهرستان ری با کسب ۱۱7۱ 
امتیاز بعنوان برترین هیات کشــتی استان 
تهــران برگزیــده و هیات های شــهریار با 
۱۱۲۵ و اسلامشــهر با ۱۰6۰ امتیاز دوم و 

سوم شدند.
میرجعفــری با بیــان اینکه کلیــه برنامه 
های هیئت کشــتی شهرســتان ری دارای 
تقویم ورزشی اســت گفت: تقویم ورزشی، 
به عبــارت دیگر پیش بینــی کلیه فعالیت 
هایی اســت که در طول یک سال برگزار و 
اجرا خواهد شد که این فعالیت ها می تواند 
ورزشی،تشکیل  مسابقات  برگزاری  عملیات 
کلاس های آموزشــی، برنامه ی اردوها و ... 

باشد.

* بــرگزاری 1۲ مسابقه و جشنواره در کشتی
   فرنـگی و 4 مسابقه در کشتی آزاد) صرفنظر

     از انتخابی ها(
* میـزبانی کـلاس ارتقا مربیان و دانش افزایی
* میـزبانی مسابقات فرنگی بزرگسالان استان
* میـــزبانی اردوی تیم مــلی نــوجـوانان
* میـــزبانی مسابقه  کشتی آزاد نـوجـوانان
    جــام هــادی با حضور10 استان برتر ایران

 * میزبانی یکهفته از لیگ نوجوانان
* میزبانی مسابقات آلیش بـــانوان

* کسب مقــام قهـــــرمانی فرنگی استان نونهالان
     و نوجــوانان و نابب قـهرمانی خردسالان و جوانان
* کسب مقام نایب قــــهرمانی خردسالان و نونهالان

     و نوجـوانان آزاد استان
* قهـــرمانی در لیـگ آزاد و فرنگی نوجوانان تهران
* نایب قهــــــرمانی در لیـگ نونهالان آزاد تهران
* قهرمانی نونهالان و نوجـوانان در مسابقات شهرداری
* قهرمانی نماینده شهرری در لیگ  آزادنوجوانان کشور
* نایب قهـــــرمانی در لیگ نوجوانان فرنگی کشور
* نایب قهـرمانی در جام معتبر شهید کلهر نونهالان آزاد

گزیده ای از مهمترین اقدامات
 هیئت کشتی شهرستان ری

 در سال 1402
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تمام سعی و تلاش مدیریت روستایی تقـی آباد ارتقای سطح رفاه زندگی و خدمت به مردم است

مجتبی اصلانی دهیار روستا در گفتگو با نشریه عصرجوان 
گفت: به منظور توسعه و بهبود روشنائی معبر اصلی روستا 
و نقش آن در تامین امنیت و رضایتمندی اهالی روســتا، 
از ســال گذشته پیگیری ها مستمر برای تامین روشنایی 
خیابان درختــی صورت گرفت که خداراشــکر با کمک 
بخشــدار محترم، اعضای شــورای بخش مرکزی و همت 

اعضای شورای اسلامی روستا به سرانجام رسید.
او افزود: با توجه به عرض کم جاده و نبود روشنایی شاهد 
تصادفات و ایجاد خسارتهای مالی وجانی به اهالی روستا 
بودیم که با برطرف شدن روشنایی معبر یکی از مهمترین 

معضلات و مطالبات مردم و دهیاری به نتیجه رسید.
 اصلانی با اشاره به اینکه یکی از درخواست های مستمر 
مردم احداث خانه بهداشــت است گفت: جمعیت روستای 
تقــی آباد روز بــه روز در حال افزایش اســت و نیازمند 
احداث خانه بهداشت هستیم که با رایزنی ها و تلاش های 
صورت گرفته این درخواســت مورد موافقت بخشداری و 
مرکزبهداشــت شهرستان قرار گرفته اســت و زمینی به 
متراژ 76۵ مترمربع برای توسعه خدمات بهداشتی و حوزه 
درمان به شبکه بهداشت اهدا شده است و در سال گذشته 

در بدو شروع کار ۱۳۰۰ متر معبر بازگشایی شد.
او اضافه کرد: تشکیل پرونده خانه بهداشت صورت گرفته 
و قرارشــده است که ظرف مدت ۲ سال مرکز بهداشت و 
درمان شهرســتان ری آن را احداث کند و پیش بینی ما 
این اســت که در آینده  خانه بهداشت به مرکز بهداشت 
تبدیل شــود تا بتوان خدمات بیشــتری به اهالی روستا، 
روســتاهای همجوار و قسمت شهری ارائه داد و همچنین 

در شرایط بحرانی از این مرکز استفاده کرد.
دهیار روســتا گفت: نیازمند تعامل و همکاری بیشــتر 
ادارات مربوطه در خصوص دریافت انشــعابات هستیم تا 

با صدور مجوزات در وقت مقرر کار سریعتر شروع گردد.

امین ترابی رئیس شــورای اسلامی روســتا به اهمیت 
فعالیتهای فرهنگی در روستا اشــاره کرد و گفت: امروزه 
برنامه ریزی فرهنگی در تمام عرصه ها از جمله توســعه 
پایدار روســتاها امری ضروری به نظر می رســد و در این 
راستا همیشه بزرگداشــت برنامه های ملی و مذهبی در 
دستور کار شورای اســلامی و دهیاری بوده است و کلیه 
برنامه ها بصورت مســجدمحور بوده اســت که در سال 
گذشته سفرهای زیارتی و تفریحی را باهدف ایجاد افزایش 

شور و نشاط در روستا اجرا کردیم.
او خاطرنشــان کــرد: یکــی از مکان های مهــم در هر 
روستایی، مکان های مذهبی آن است که از ارزش خاصی 
برخوردار اســت و با توجه به اهمیت این موضوع سردرب 
مسجد روستا که برای سالیانی بصورت ناتمام باقی مانده 
بود با کمک هیئت امنا، بخشدار، اعضای شورای بخش و 

دهیاری بازسازی شد.
ترابی به کمبود ســرانه ورزشــی در روستا اشاره کرد و 
گفت: سرانه ورزشــی در روستا به نسبت جمعیت پایین 
است و با بازبینی طرح هادی زمینی برای ان در نظر گرفته 
ایم و رســیدن به نقطه ایده آل نیاز بــه هم افزایی بنیاد 

مسکن است.
او گفت: تمام ســعی و تلاش مدیریت روســتایی دوره 
ششم همانند دوره قبل با هدف ارتقای سطح رفاه زندگی 
و خدمت به مردم اســت و انشالله بتوان با همکاری مردم 

پرونده خوبی از خود در این دوره بجا بگذاریم.
رئیس شــورای اســلامی  که با هدف کاهش مهاجرت 
معکوس در این ســالها ، مدیریت روستایی تلاش بسیار 
زیادی کرده اســت گفت: فراهم کردن امکانات در روستا 
می تواند تا حدود زیادی از مهاجرت بی رویه روســتاییان 
به شــهر جلوگیری کرده و از آســیب های ناشــی از این 

مهاجرت ها به طور چشم گیری بکاهد.

زندگی روستایی برای مردم روستا ارزشمند است اما نیازها و عدم توجه به رفع آن ها منجر به مهاجرت می شود که آسیب هایی را برای مهاجرت کنندگان نیز به همراه 
دارد و روســتا را خالی از مردم می کند، در این بین دهیاری و شــورای اسلامی روستا با هدف خدمت به مردم و رونق و رشد روستاها باید کار کنند و از آنچه که به این 

خدمت رسانی صدمه می زند باید جلوگیری کنند.
دهیاری و شورای اسلامی تقی آباد بخش مرکزی شهرستان ری تمام توان و وقت خود را بر فعالیت های روستا متمرکز کرده اند و با همیاری و جلب اعتماد مردم خدمات 

مطلوب و شایسته ای را در این سالیان به مردم داده اند و با داشتن برنامه ریزی منسجم در راستای توسعه و آبادانی روستا گام برداشته اند.

گرفته  و تلاش هــای صورت  رایزنی ها  با   
این درخواســت مورد موافقت بخشداری و 
مرکزبهداشت شهرستان قرار گرفته است و 
توسعه  برای  مترمربع  متراژ 76٥  به  زمینی 
خدمات بهداشــتی و حوزه درمان به شبکه 

بهداشت اهدا شده است
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به مناســبت نهم اردیبهشت سالروز استقرار شوراهای شهر و روستا حسن 
ایلانلو رئیس شــورای اسلامی شهر حسن آباد در خطبه های نماز جمعه به 

ایراد سخنرانی پرداخت.
او ضمن تقدیر و تشکر از همراهی و تلاش های اعضای شورای اسلامی شهر 
شــهردار و مجموعه شهرداری در پیشبرد برنامه های مدیریت شهری گفت: 
مهمترین دغدغه شــورا و شهرداری ایجاد محیط شهری آرام و رفع مشکل 

شهروندان بوده است. 
او با ابراز گله مندی از مسئولان خاطی گفت: متاسفانه تاکنون هیچ اقدام 
عملی برای ســاخت بیمارستان نشده است و مدیریت شهری حاضر است تا 
زمین بصورت رایگان و حتی جواز را در اختیار وزارت بهداشــت قرار دهند 
تا بتوانند برای ساخت بیمارستان که یکی از مهمترین مطالبات برای مردم 

است اقدام کنند.
او اضافه کرد: چندین بار این موضوع مطرح شده است اما نتیجه ای حاصل 
نشده است. ساخت بیمارستان مطالبه مردم است و اعضای شورا طبق وظیفه 
ذاتی که دارد برای چندین بار مکاتبات لازم را داشــته است اما هیچ اتفاق 

مثبتی نیفتاده است.
او تعداد کل مصوبات ســال ۱۴۰۲ را ۲۱۴ مورد عنوان کرد و گفت: از این 
تعداد مصوبه ۵۵ مورد فرهنگی، اجتماعی، ورزشــی،۱۰۳ مورد عمرانی،۳۰ 
مورد اقتصادی، 6 مورد رفاهی، ۳ مورد آموزشــی و بهداشــتی و ۱7 مورد 

متفرقه بوده است.
او برگزاری نمایشــگاه دفاع مقدس، جشــنواره اقوام ایرانی، تکمیل خانه 
فرهنگ ابراهیم هادی، تکمیل سالن ورزشی شهدای کنارگرد، اجرا و اصلاح 
روشنایی ســطح شهر ، آسفالت مکانیزه و ... را از مهمترین اقدامات شورای 

اسلامی و شهرداری بیان کرد.
ایلانلو اعتبار و بودجه سال جاری را ۲8۵ میلیارد تومان عنوان کرد و گفت: 
از بودجه پیش بینی شده مبلغ ۱8۰ میلیارد تومان به طرح ها و پروژه های 
عمرانی اختصاص دارد و ۱۰۵ میلیارد تومان در خصوص هزینه های جاری 
شهر است و انشالله در ســال جدید احداث کمربندی که یکی از مهمترین 

درخواست های مردم است به کمک مسئولین اجرایی بشود.

شیرزادیعقوبی شهردار حسن آباد با بیان اینکه ساماندهی و ارتقای سطح کیفی معابر شهری 
از مهم ترین سرفصل های بودجه عمرانی شهرداری است که با هدف ساماندهی کالبدی فضاهای 
شهری و بهسازی اصولی کوچه ها و خیابان های شهر اجرایی می شود، اجرای بیش از7۵ هزار 

مترمربع عملیات آسفالت مکانیزه معابر شهرحسن آباد درسال ۱۴۰۲ خبرداد.
یعقوبی شهردار گفت: یکی از مهم ترین و گسترده ترین حوزه های فعالیت شهرداری، احداث، 
نگهداری و بهســازی معابر است که با هدف ایجاد تحول ساختاری در سطح شهر همواره در 
دستور کار قرار دارد، به گونه ای که علاوه بر سهولت در تردد شهروندان، شاخص های دیگری 

نظیر ارتقای کیفی سیما و منظر شهری نیز تحقق می یابد.

شــهردار حســن آباد با بیان اینکه در ســال ۱۴۰۲ اعتباری بالغ بر ۲۰۰ میلیارد ریال به 
ساماندهی معابر اختصاص یافت، اظهار کرد: در این بازه زمانی عملیات تراش و روکش آسفالت 

7۵هزار مترمربع از معابر سطح شهر اجرایی شده است.
 یعقوبی افزود: از جمله پروژه های مهم انجام شده در طرح ساماندهی معابر می توان به اجرای 
تراش و روکش آســفالت بلوارامام خمینی ره درمحلــه کنارگردوحدفاصل بلواربهمن تاحوزه 
مقاومت بســیج ۴۵۹ شیخ کلینی )ره (، روکش آسفالت ورودی شهرحسن آبادازمسیر آزادراه 
خلیج فارس تامیدان قائم عج، روکش آسفالت میدان قائم ، مجموعه ورزشی شهرداری، خیابان 
بسیج ،انتهای خیابان مصلی ، خیابان شهدای هویزه، خیابان خلیج فارس ، کوچه ها وخیابان 
های محله جانبازان ومحدوه بلوارامام رضا )ع( ، کوچه شــهید قره چلی ،کوچه زمزم ،کوچه 

خاطره ومعابرمتعدد دیگر اجراشدکه درسال جاری این روندتداوم خواهدداشت.
وی در ادامــه با بیان اینکه علاوه بر پروژه های بزرگ روکش آســفالت معابر اصلی ســطح 
شــهر، ســاماندهی معابر فرعی بویژه چاله ها و لکه گیری نوارهای حفاری نیز در دستور کار 
شــهرداری قرار دارد، گفت: بر همین اســاس طی چندین مرحله لکه گیری آســفالت کوچه 
هاومعابرشهردرمناطق مختلف نیزبا اعتباری بالغ بر۵۰میلیاردریال به میزان حدودا ۳6۰۰تن 

آسفالت انجام شد.
شهردار حسن آبادبیان کرد: آسفالت معابر شهر بویژه بلواراصلی حسن آبادبدلیل عبورجاده 
ترانزیت پایتخت به شــهرهای همجوارواســتان های جنوبی به دلیل ترددبالای خودروهای 
سنگین  پس از یک دوره زمانی ویا حفاری های ادارات درمعابرفرعی ، نیاز به بهسازی دارد که 
در سال گذشته با حمایت های شورای اسلامی شهروبرنامه ریزی های خوبی که صورت گرفت، 
نهضت آســفالت برای لکه گیری و آســفالت کوچه ها و خیابان های سطح شهر اجرایی شد،به 
طوری که بهسازی و لکه گیری بخش اعظمی از معابرشهرانجام شده است وامسال نیزبا اجرای 

چندین طرح جهادی اجرایی خواهدشد.

حسن ایلانلو رئیس شورای اسلامی شهر حسن آباد:

ایجـاد محیط آرام شهری و رفـع مشکلات 
مهترین دغدغه شورای اسلامی و شهرداری

شیرزاد یعقوبی شهردار حسن آباد:

اجرای 75هزار مترمربع عملیات آسفالت  
مکانیزه معابر در سال 1402
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آغاز عملیات اجرایی ساخت کمربندی شهر قلعه نو پس از سال ها انتظار
پس از سال ها انتظار و مطالبه اهالی شهرســتان های ری، قرچک و ورامین در روز  چهارشنبه 1۲ 
اردیبهشــت ماه عملیات اجرایی ساخت کمربندی شهر قلعه نو از توابع بخش قلعه نو شهرستان ری 

توسط اداره کل راه و شهرسازی استان تهران آغاز شد.
به گزارش خبرگزاری برنا از تهران، در این پروژه که از مصوبات دور دوم ســفر ریاســت جمهوری در ۱۳ بهمن 
ماه ســال ۱۴۰۱ به شهرستان ری می باشد، احداث کمربندی به طول ۵/۲ کیلومتر جهت کاهش بار ترافیکی در 
محدوده شهر قلعه نو به کارفرمایی اداره کل راه و شهرسازی استان تهران که با برگزاری مناقصه و طی شدن روند 
قانونی شرکت های مشاور و پیمانکار انتخاب و نسبت به عقد قرارداد اقدام شده و امروز فاز اول این پروژه به طول 

حدودی ۲۰۰ متر و با اعتباری بالغ بر ۱۰۵ میلیارد تومان آغاز گردید.
از مهمترین نکته های این پروژه میتوان به تملک اراضی واقع در طرح اشاره نمود که پس از طی مراحل قانونی 
و تعیین قیمت اراضی توسط کارشناسان رسمی دادگستری اقدامات لازم توسط اداره کل راه و شهرسازی جهت 

تملک و انتقال اسناد به نام دولت آغاز شده است. 
لازم بذکر اســت مطابق پیش بینی های انجام شده در طرح پیشنهادی مشاور مقرر است این پروژه ظرف مدت 

۲۴ ماه اجرا و به طور کامل بهره برداری گردد .

بخشدار قلعه نو:فرهنگ ارج نهادن به مقام معلم در جامعه نهادینه گردد

آئین تجلیل ازمقام ۱۳۰معلم روستای فیروزآباد باحضور حجت 
الاســلام والمسلمین حاج آقا حســنی امام جمعه بخش قلعه 
نو،سید امیراسحاقی بخشدار،یزدی رئیس دادگاه عمومی بخش 
،اصفهانی رئیس آموزش و پــرورش کهریزک، معلمان مدارس 
روســتا به همت زراعت دهیار ، رئیس و اعضای شورای اسلامی 

روستای فیروزآباد در محل تالار امیران برگزار شد. 
بخشدار قلعه نو با گرامیداشت یاد و خاطره استاد علامه شهید 
مرتضی مطهری)ره( و علامه طباطبایی)ره(، تلاشهای خستگی 
ناپذیر معلمان را ارج نهاد و افزود: اجر معلم اجری نه دنیایی، بلکه 
اجری معنوی است و جایگاه معلم در دین ما جایگاه بسیار بلندی 
است. وی افزود:آموزش و پرورش دارای جایگاهی بسیار مهم در 
جامعه است و تجلیل و تکریم از معلم در نظام اسلامی حقیقتی 

است که از شأن و شرافت معلمی سرچشمه گرفته است.
وی تصریح کرد:باید مقام شــامخ معلم که زحمتکش ترین و 
پرکار ترین قشر جامعه است به خوبی مورد تجلیل قرار گیرد و 

این فرهنگ در جامعه نهادینه شود.
درپایان مراسم از معلمان گرانقدر تقدیر بعمل آمد.

نشست هم اندیشــی رفع مسائل و مشکلات 
شــهرک صنعتی ولیعصر )عج(باحضور ســید 
امیراسحاقی بخشدار قلعه نو،میرزایی مدیرعامل 
شهرک صنعتی و اعضا درمحل بخشداری برگزار 

شد.
بخشدار قلعه نو با اشاره به نامگذاری سال به 
نام »جهش تولید با مشــارکت مردم«، افزود: 
تولیدکنندگان و فعالان اقتصادی قطعا باهمکاری 
همه دستگاهها رونق و توسعه اقتصادی را بهمراه 
دارنــد وی با تاکید بر حمایت و پشــتیبانی از 
تولیدکنندگان و واحدهای تولیدی افزود: رفع 
مشــکلات و تنگناها در عرصه تولید به عنوان 

وظیفه اصلی مسئولان و دستگاه ها است.
وی افزود:برنامــه ریزی هــای مختلفی برای 
رفع چالش ها و مشــکلات واحدهای صنعتی 
باید صورت پذیرد تا تمام واحدها چرخه تولید 

مثبتی را داشته باشند.

جشنواره گل محمدی و گلاب تهران در 
بخش قلعه نو با حضور مهدی باب الحوائجی 
معــاون اســتاندار تهــران و فرماندارویژه 
شهرستان ری ، سیدامیراسحاقی بخشدار 
قلعه نو، دهیار  و رئیس شــورای اســلامی 
روستا و ســایر اعضا در مجموعه دکتر کرد 
افشاری واقع در روستای طالب آباد از روز 
نوزدهم اردیبهشت ماه تار روز بیست یکم 

اردیبهشت ماه برگزار شد.
همزمان با برگزاری اولین جشــنواره گل 
و گلاب در روستای طالب آباد بخش قلعه 
نو، مسائل کشــت گل محمدی و حمایت 
از صنعت گل کاری،مســائل مرتبط به آن 
بررســی و برای برون رفت از مشــکلات 

فعالان این حوزه راهکار ارائه گردید.
بخشــدار قلعه نو افزود: جشــنواره  گل 
محمدی بــرای اولین بــار در بخش قلعه 
نو برگزار شــد و شــاهد حضور گسترده 
و  ســنتی  آیین هــای  بــه  علاقمنــدان 

گردشگران در این مراسم بودیم.

جهش تولید با مشارکت مردم میسر می شود

   جشنوار گل محمدی وگلاب تهران در روستای طالب آباد بخش قلعه نو برگزار شد
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سیامک علیجانی شهردار قلعه نو : 

آینده نسل امروز با تلاش معلمان این مرزو بوم ساخته می شود 
ســیامک علیجانی شــهردار قلعه نو ،با همراهی حجت الاسلام حسنی امام 
جمعه بخش قلعه نو، صلاتی رئیس و نظری عضو شــورای اســلامی شهر قلعه 
نو با حضور در مدارس شــهر قلعه نو ضمن تقدیر از زحمات معلمان عزیز شهر 

از این عزیزان تجلیل به عمل آوردند . 
در این دیدار ها حجت الاســلام حســنی امام جمعه بخش قلعه نو با اشاره 
به فضائل اخلاقی پیامبر گرامی اســلام حرفــه معلمی را یک اصل مهم خواند 
گفت : جایگاه معلمان بســیار رفیع بوده و و سخن امام خمینی)ره( که معلمی 
شــغل انبیاست مکررا شنیده ایم، اما شــاید تأمل نکردیم که مفهوم این جمله 

چیســت و انبیا چه کار مهمی انجام می دادند که حضرت امام)ره( کار معلمی 
را با شغل انبیا مقایسه می کند.

ســیامک علیجانی شــهردار قلعه نو در این دیدار با گرامیداشت مقام معلم و 
جایگاه ویژه این قشر در آینده کشور و تربیت نسل ها، از تلاش های انجام شده 

تقدیر کرد.
محمد صادق صلاتی رییس شــورای اسلامی شــهر قلعه نو نیز افزود : رفتار 
معلمــان در رفتار روح و ذهن تک تــک دانش آموزان تأثیرگذار بوده اســت، 

همانطور که انبیا بر ذهن مردم اثر مثبت گذاشــته اند.

بازدید شــهردار قلعه نو از مراحل ســاخت المان شــهدا در این شــهر

ساخت آلاچیق در بوستان ولایت پاتوقی   برای دورهم نشینی شهروندان می شود
شهرداری قلعه نو در راستای رفع نیازهای رفاهی و امکانات تفریحی در بوستان ها و معابر عمومی شهر اقدام به ساخت و 

نصب آلاچیق کرده است. 
سیامک علیجانی شهردار قلعه نو ضمن اعلام خبر ساخت و نصب آلاچیق در بوستان ولایت این شهر بیان کرد: با هدف 
افزایش رفاه شهروندان و زیباسازی فضای عمومی شهر، ساخت و نصب آلاچیق در بوستان ولایت این شهر در دستور کار 
شهرداری قرار گرفت که این طرح مرحله ی اولیه ساخت را با تلاش پرسنل خدوم شهرداری طی نموده و در حال نصب 

آلاچیق ها می باشیم. 
شــهردار قلعه نو با توجه به ضرورت تجهیز بوســتان های سطح شهر گفت: با توجه به فصل بهار و آب و هوای مطلوب 
بســیاری از شــهروندان برای گذراندن اوقات فراغت خود به این بوستان مراجعه می کنند و آلاچیق نیز به عنوان مبلمان 
شهری علاوه بر زیبا سازی در افزایش رفاه شهروندان و ایجاد پاتوق  برای گردهمایی سالمندان، بانوان و سایر اقشار مختلف 

در بوستان ها نیز مورد استفاده قرار می گیرد.

ســیامک علیجانی شــهردار قلعه نو از مراحل ساخت و نصب المان شهدا و فضاســازی شهری که در آستانه 
برگزاری کنگره ملی ســرداران و ۱۲ هزار شــهید شهرستان های اســتان تهران به بهره برداری خواهد رسید، 

بازدید کرد.
شهردار قلعه نو با اشاره به جایگاه والای شهدا بیان کرد: ما تمام تلاش خود را جهت زنده نگه داشتن یاد شهدا 
انجام می دهیم زیرا ما مدیون خون های پاک شهدا هستیم و هر چه امروزه داریم از برکت وجود شهدا می باشد.
وی ادامه داد: پروژه نصب المان شــهدا و فضا سازی شهری با استفاده از بنر تمثال مبارک شهیدان در آستانه 

برگزاری کنگره ملی سرداران و ۱۲ هزار شهید شهرستان های استان تهران در شهر قلعه نو انجام می شود.



ماه نامه   عصرجوان20

شـماره 79  سال 1403   مـاه اردیبهشت
اجتماعی، سیاسی

صاحب امتیاز و مدیر مسئول: نسرین شمسی                        سردبیر: محمد حسین عباسی                              دبیر تحریریه: مهدی محمدی

 آدرس: تهـران، خیابان مطهری، بعد از تقاطع سهروردی، پلاک ٥٥، طبقه اول، واحد ٥                                                                 تلفن:  0933890۲٥76

چاپخانه: سیمرغ زرین                                                                   آدرس: تهران، خیابان جمهوری، نرسیده به میدان بهارستان، کوچه مراغه ای، نبش سلطانی

آغاز عملیات اجرایی ساخت خانه کشتی و ورزش های رزمی در شهر کهریزک

سرانه  ارتقاء  راســتای  در 
ورزشــی و بالا بردن روحیه 
پهلوانــی  و قهرمانی، کلنگ  
فاز اول احداث خانه کشــتی 
و ورزش هــای رزمی شــهر 
کهریــزک  به همــت حوزه 
عمران شهرداری در کوی بهار 

بر زمین خورد.

آییــن کلنــگ زنــی خانه کشــتی و 
ورزش های رزمی شهر کهریزک با حضور 
حجــت الاســلام و المســلمین روح الله 
باقری امام جمعــه بخش کهریزک، امین 
بابائی معاون فرماندار ویژه شهرستان ری، 
حسین گراوند بخشدار کهریزک،  محمد 
معینــی رئیس شــورای اســلامی بخش 
کهریــزک، حســین یوســف زاده رئیس 
اداره ورزش و جوانــان شهرســتان ری، 
مصطفی پورنگ سرپرســت اداره ورزش و 
جوانان شــهر کهریزک و روسای هیئات 
ورزشــی، خانواده معزز شهداء و جمعی از 
اصحاب رسانه،  ورزشکاران، پیشکسوتان و 

شهروندان برگزار شد.
علی کلهر شهردار کهریزک در این مراسم 
گفت: فــاز اول این پــروژه در زمینی در 
حدود ۳۰۰۰ متر مربع و زیربنا ی۱7۰۰ 
متر شامل سالن کشتی، سالن ورزش های 
رزمی، بخش اداری و خدماتی، پارکینگ 
و دیگر بخش هــا با اعتباری بالغ بر ۲۵۰ 
میلیارد ریال اجرایی خواهد شــد که امید 
است اجرای این پروژه نقش چشم گیری 

در ارتقاء سطح ورزش شهر داشته باشد.
او افزود: بخش سالن های رزمی و کشتی 

براساس آخرین ضوابط نشریه ۱۳۲ موازین 
فنی ورزشگاه های کشور طراحی و بخش 
فضای ارتباطی و خدماتی آن شامل بخش 
های خدماتی، تماشــاچیان و ورزشکاران، 
بوفه، فضای انتظار، پذیرش، سالن کمیته 

پزشکی و سرویش های بهداشتی است.
شــهردار کهریزک در ادامه از اختصاص 
۳۰۰ میلیارد ریال اعتبار برای فاز دوم این 
طرح خبر داد و گفت: امید است این پروژه 
طبق برنامه روز شمار تا دهه مبارک فجر 

سال جاری آماده بهره برداری گردد.
علــی کلهــر در  پایــان نویــد احداث 
یک مجموعه ورزشــی در میدان شــهید 
حججی شهرک مسکن مهر و احداث یک 
فرهنگسرا در محدوده میدان تختی را به 

شهروندان کهریزک داد.
او در پایان گفت: با توجه به توسعه شهر 
کهریزک و جمعیت ساکن در این منطقه 
فضای ورزشی شهر کهریزک با کمبود ۳۰ 
درصدی مواجه اســت که این کمبود در 

سالن های ورزشی بسیار محسوس است.

اجتماعی  و  فرهنگی  معضلات  حل 
در گروی افزایش سرانه های ورزشی 

و فرهنگی است
حجت الاسلام والمسلمین حاج آقا باقری 
امام جمعــه بخش کهریزک گفت: : امروز 
ورزش مــا آمیخته با فرهنگ سیاســت،  
مسائل اجتماعی و اخلاق است و هر آنچه 
که ما امروز از مسائل ارزشی انسانی، الهی 
و اجتماعی می بینیم در ورزش وجود دارد.
به گــزارش خبرگزاری برنــا از تهران،  
حجت الاسلام والمسلمین حاج آقا باقری 
امام جمعــه باقرشــهر و کهریزک ضمن 
قدردانــی از علی کلهر شــهردار مردمی 
کهریزک گفت: از اینکه مدیریت شهرداری 
کهریزک  نسبت به موضوع افزایش سرانه 
ورزشــی شــهر کهریزک دغدغه مند می 

باشد جای تشکر دارد.
امام جمعه بخش کهریزک با اشــاره به 
اینکه در شهر کهریزک بستر و زیرساخت 
لازم برای ورزش متاســفانه پایین اســت 
گفت: استعدادهای زیادی بویژه در ورزش 
کشتی و رزمی در شــهر کهریزک وجود 
دارد و امیدواریم با افتتــاح این پروژه در 

ایام دهه فجر شــاهد کشــف و شکوفایی 
اســتعدادهای ورزشی باشــیم و انشالله با 
فراهم بودن شرایط گوشه ای از مشکلات 
ورزشکاران و ورزش دوستان و جوانان حل 

بشود.
حــاج آقا باقری خاطر نشــان کرد:  اگر 
زیرســاخت و  امکانات آماده و فراهم شود 
از معضــلات اخلاقــی، اجتماعی  خیلی 
فرهنگی و حتی سیاســی حل خواهد شد 
چرا که  بســیاری از مشکلات ما به دلیل 
عدم وجود زیرســاخت و امکانات  است و 
شــاهد هســتیم که جوانان گاهاً در نبود 
شرایط به کارهای دیگری روی می آورند.

آئین رونمایی از المان یادبود شهدای شهر کهریزک برگزار شد
آئین رونمایی از المان یادبود شهداء شهر کهریزک  با حضور مهدی باب الحوائجی فرماندار ویژه شهرستان ری و معاونین، 
علی اصغر شهیری فرمانده سپاه ناحیه مقاومت حضرت روح الله )ره(، حسین گراوند بخشدار، محمد علی محمدی  رئیس 
حوزه قضایی بخش، علی کلهر شهردار کهریزک و جمعی از خانواده معزز شهداء در و ورودی شهر کهریزک  مقابل درب 
اصلی  بهشــت الزهرا )س( برگزار شد.  کلهر در حاشــیه این مراسم ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهداءوالامقام شهر 
کهریزک گفت: شــهرداری کهریزک در راســتای برگزاری کنگره ۱۲۰۰۰ شهید استان تهران و همچنین بمنظور اشاعه 
فرهنگ ایثار و شهادت اقدام به نصب تمثال  شهداء در محوراصلی شهر، اجرای طرح نقاشی دیواری شهداء و نصب المان 
یادبود شــهداء در ورودی شــهر کهریزک نمود. وی افزود: ایثار و فداکاری های شــهدا در راه میهن عزیزمان قابل وصف 
نیست، از این رو مردم ایران قدردان ایثار و فداکاری شهدا و خانواده های معزز آنان هستند و می دانند اگر این ایثارها نبود 
کشور و انقلاب حفظ نمی شد. شهردار کهریزک در ادامه بیان داشت: شهرداری کهریزک در راستای شناساندن سیره و 
نام شهداء به جوانان ، که آینده انقلاب شکوهمند اسلامی را خواهند ساخت، تمام ظرفیت های خود را به کار خواهد برد.


